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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

10/2016. sz. 

 

 

 

Jegyzőkönyv 
 

 

 

 

Készült: 2016. május 26-án 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi ülésről. 

 

 

Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 

 

 

NAPIREND: 

 

1./ Tájékoztató Egyek Nagyközség Önkormányzatának gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról 

Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

148/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

2./ Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság munkájáról 

Előadó: Lőrincz Zoltán tűzoltóparancsnok 

149/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

3./ Tájékoztató a katasztrófavédelmi feladatokról 

Előadó: Szabó Norbert kirendeltség-vezető 

150/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

4./ Polgármesteri jelentés 

151/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

5./ Beszámoló az adózás helyzetéről 

Előadó: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

Antalné Csőke Éva adóügyi ügyintéző 

Galbács-Trungel Katalin adóügyi főtanácsos 

152/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

6./ Tájékoztatás a parlagfű elleni védekezés munkálatairól 

Előadó: Tóthné Csepregi Julianna ügyintéző 

153/2016.(V.26.) sz. határozat 
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7./ Rendelet az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

16/2016.(V.26.) sz. rendelet 

 

8./ „Az év szponzora” díj alapításáról szóló 33/2007.(XII.13.) sz. rendelet hatályon kívül 

helyezése 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

17/2016.(V.26.) sz. rendelet 

 

9./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. szervezeti felépítése 

154/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

10./ Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására pályázat kiírása 

155/2016.(V.26.) sz. határozattól - 158/2016.(V.26.) sz. határozatig 

 

11./ Az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete támogatási kérelme 

159/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

12./ Fedezet biztosítása rendezvényhez (Szóbeli előterjesztés) 

160/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

13./ Kérdések, interpellációk 

 

14./ Egyebek 

1./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház kérelme az Egyeki Tájház nyitvatartási 

idejének módosítására 

161/2016.(V.26.) sz. határozat 

2./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház kérelme előirányzat módosításra 

162/2016.(V.26.) sz. határozat 

3./ Ingatlancserére vonatkozó ajánlat 

163/2016.(V.26.) sz. határozattól - 164/2016.(V.26.) sz. határozatig 

4./ Vision Plus Mobile (Arobs Cégcsoport) ajánlata a Travel Citizen Point mobil alkalmazás 

bevezetésére 

165/2016.(V.26.) sz. határozat 

5./ Tulajdonosi hozzájárulás kérése a Védőnői Szolgálat épülete elé tájékoztató, útbaigazító 

tábla kihelyezéséhez 

166/2016.(V.26.) sz. határozat 

6./ Tulajdonosi hozzájárulás kérése méhkaptárok elhelyezéséhez 

167/2016.(V.26.) sz. határozat 

7./ Döntés a térítésmentesen felajánlott ingatlanokról 

168/2016.(V.26.) sz. határozattól - 173/2016.(V.26.) sz. határozatig 

8./ Döntés az 1535/2 és 1536/2 hrsz-ú megvételre felajánlott ingatlanokról 

174/2016.(V.26.) sz. határozat 

9./ Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

175/2016.(V.26.) sz. határozattól - 176/2016.(V.26.) sz. határozatig 

10./ Sportcentrummal kapcsolatos döntés (Szóbeli előterjesztés) 

177/2016.(V.26.) sz. határozat 

11./ Döntés a Dózsa Gy. u. 20. sz. alatti megvételre felajánlott ingatlanról 

178/2016.(V.26.) sz. határozat 
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12./ Tájékoztatás kötelezettségvállalásról (Szóbeli előterjesztés) 

179/2016.(V.26.) sz. határozat 

13./ Attila telep tulajdoni viszonyainak rendezésével kapcsolatos döntés (Szóbeli előterjesztés) 

180/2016.(V.26.) sz. határozat 

14./ A Fő u. 2. sz. alatti Sportcentrum átadása üzemeltetésre az Egyeki SBSE részére (Szóbeli 

előterjesztés) 

181/2016.(V.26.) sz. határozat 

 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 7 képviselő 

jelen van. Bódi István képviselő munkahelyi elfoglaltság miatt, Czinege Zoltán képviselő pedig 

családi okok miatt nem tud részt venni az ülésen. 

 

Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Hajduné Holló Katalin és Soltész Gábor 

képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 

 

Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 

jegyzőkönyvvezető személyét. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendi pontok vonatkozásában a sorrendiség a szokásos, minél messzebbről jött valaki, 

annál hamarabb tárgyalják a napirendi pontját. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő 

napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is tárgyalja meg a Képviselő-testület: 

 

1. Döntés az 1535/2 és 1536/2 hrsz-ú megvételre felajánlott ingatlanokról 

2. Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

3. Sportcentrummal kapcsolatos döntés 

4. Döntés a Dózsa Gy. u. 20. sz. alatti megvételre felajánlott ingatlanról 

 

A 9. napirendet a mentőállomás működéséről szólót tájékoztatót javasolja napirendről 

levenni. 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Javasolja, hogy az alábbi napirendet is tárgyalja meg a Képviselő-testület: 

 

- Tájékoztatás kötelezettségvállalásról 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Javasolja, hogy az alábbi napirendet is tárgyalja meg a Képviselő-testület: 

 

- Fedezet biztosítása rendezvényhez 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  

 

Bóta Barbara aljegyző:  

Kéri, hogy vegyék előre az Egyek Nagyközség Önkormányzatának gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról szóló tájékoztatót. 

 

 

Napirendek tárgyalása: 

 

 

1. Tájékoztató Egyek Nagyközség Önkormányzatának gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról 

Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 

szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az Önkormányzat által 2015. 

évi folyamán végzett gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló tájékoztatót. 

 

Kérje fel az illetékeseket, hogy az értékelésről készített szöveges tájékoztatót (a 

Balmazújvárosi Kistérségi Társulás gyermekjóléti feladatainak ellátásáról készített 

tájékoztatóval együtt) küldjék meg az illetékes gyámhivatalnak. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

148//2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 

által 2015. év folyamán végzett gyermekvédelmi feladatok ellátásról szóló 

tájékoztatót értékelte és tudomásul vette. 

 

Felkéri az illetékeseket, hogy az értékelésről készített szöveges tájékoztatót (a 

Balmazújvárosi Kistérségi Társulás gyermekjóléti feladatainak ellátásáról 

készített tájékoztatóval együtt) küldjék meg az illetékes gyámhivatalnak. 

 

Határidő: 2016. május 31. 

Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
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Lőrincz Zoltán tűzoltóparancsnok: 

Kéri, hogy vegyék előre az Önkormányzati Tűzoltóság munkájáról szóló beszámolót. 

 

Fekete István tűzoltó ezredes: 

Kéri, hogy vegyék előre a katasztrófavédelmi feladatok ellátásáról szóló tájékoztatót. 

 

 

2. Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság munkájáról 

Előadó: Lőrincz Zoltán tűzoltóparancsnok 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 

álláspontjának ismertetését. 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Önkormányzati Tűzoltóság 

munkájáról szóló beszámolót. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az Önkormányzati Tűzoltóság munkájáról szóló beszámolót. 

A továbbiakban jó munkát kíván a tűzoltóságnak. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót a bizottságok javaslata szerint 

elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

149/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság 2015. évben végzett munkájáról 

szóló beszámolót elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

3. Tájékoztató a katasztrófavédelmi feladatokról 

Előadó: Szabó Norbert kirendeltség-vezető 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  
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A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 

szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a katasztrófavédelmi 

feladatokról szóló tájékoztatót. 

 

Fekete István tű. ezredes, tűzoltósági felügyelő: 

Elmondja, hogy Szabó Norbert kirendeltség vezetőt helyettesíti a Képviselő-testületi ülésen, 

mivel Budapesten tartózkodik. Megköszöni Egyek Önkormányzatának támogatását, amit a 

tűzoltóságnak nyújtott a tavalyi évben a nehézségek ellenére is. Bíznak benne, hogy ugyanúgy 

támogatják a tűzoltóságot, mint eddig is.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Elmondja, hogy a Tiszai gát Egyek közigazgatási területén lévő szakasza több helyen a minimális 

biztonsági tényezőt sem éri el. Szakértők írták le, hogy ezen a szakaszon csak azért nem szakadt 

át a gát 2010-ben, mert előtte a Sajónál és a Hernádnál átszakadt, és a rengeteg vízfelesleg ott 

kiment. A katasztrófavédelemnél is kérné a kollégákat, hogy vegyék nagyon komolyan ezt a 

helyzetet, mert ha itt magas lesz a vízállás, van mitől félni. 

 

Fekete István tű. ezredes: 

Tudomásuk van róla. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Azt a baj, hogy ez a szakértői jelentés 1990-es adatokra támaszkodik. Tehát az elmúlt 26 évben 

nem történtek meg a megfelelő intézkedések. Ismerik, hogy milyen intézkedések történtek. 

Amikor egy kicsit megemelkedett a vízszint, akkor azt volt, hogy ilyen-olyan alapból lehet pénzt 

húzni az államtól, és hirtelen ideszállítottak 10 000 m3 földet, és ennek kb. 200 milliós 

káresemény lett a következménye, és ezt egyedül Egyek Nagyközség Önkormányzatának kell 

viselnie. A TIVIZIG, aki okozta, illetve a beszállítója, illetve aki ilyen esetekben illetékes a 

Magyar Állam is csak hárít, hiába megy, elutasítják mindenhonnan. 

 

Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a katasztrófavédelmi feladatokról szóló 

tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

150/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 

Hajdúnánási Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2015. évi munkájáról szóló 

tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  

 

4. Polgármesteri jelentés 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ma volt az óvodában az évzáró rendezvényen. Elkezdődött az év végi időszak, hamarosan 

jönnek a ballagások, készülhetnek a nyári szünetre, és a gyerekekkel együtt a nyári 
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programokra. 

 

A Képviselő-testület döntött róla, hogy a Nefelejcs utat stabilizálják. Úgy látja, hogy az 

útstabilizálás igen jól sikerült, és lehet, hogy délutánra már be is fejezték. A Nefelejcs utca 

megtekintése munka közben a Pénzügyi Bizottság egyes tagjaival megtörtént, és felmerült az 

igény, hogy szeretnék a Zrínyi Miklós utcát is ilyen módon stabilizálni. A vállalkozó nem 

kérne sokat, de ahogy átbeszélték az önkormányzat pénzügyi helyzetét, kb. 4 millió + áfa 

összeg hiányzik a kért összegből. A vállalkozónak felajánlotta, hogy a kért összeg egy részét 

kifizetik most, a 4 millió forint plusz áfa összeget pedig jövő év februárjában. A vállalkozó 

elmondta, hogy így nem tudja a munkát elvégezni. Úgy vált el tőle, hogy ha év közben lesz rá 

forrás, akkor visszatérhetnek erre a témára. Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetővel 

konzultálva most nem látja a forrását. 

 

A múlt héten megalakult az Egyeki Szociális Szövetkezet.  

 

Megtörtént a válykos bejárása. Néha a Képviselő-testületi ülésen elhangzanak kritikus hangok 

a válykossal kapcsolatosan. A válykosban kialakult fonalas zöld algával megpróbálnak 

valamit kezdeni. Megérkezett az önkormányzathoz a válykosra vásárolt két csónak, melyek 

hamarosan ki fognak kerülni a válykosra. A bejárásnál felírtak 10-15 tételből álló 

hibajegyzéket, aminek a javítására felkérték a kivitelezőt. A hibajegyzék felvétele után volt 

egy egyeztetés, és abban maradtak, hogy az önkormányzat odaépíttet egy betonperemet, és 

utána a kivitelező a többi hiányosságot 60 napon belül elhárítja. 

 

A mai napon érkezett hozzá egy e-mail a szennyvizes pályázattal kapcsolatban, hogy a régiós 

közbeszerzési eljárás most fog zárulni. Felvette a kapcsolatot Varga Viktóriával, aki a 

Nemzeti Fejlesztési Programirodánál illetékes az önkormányzat szennyvízprojektjével 

kapcsolatban. Nehezményezte, hogy nem egyeztették az ajánlattételi felhívást, mert szerette 

volna a műszaki tartalmat konkretizálni a közbeszerzési eljárás lezajlása előtt. Varga Viktória 

annyit mondott neki, hogy ez egy régiós közbeszerzési eljárás, és ha ez lezajlik, utána fog 

következni a konkrét projektenkénti közbeszerzési eljárás. 

 

Sor fog kerülni a Fő utcán a vasúti átjáró, sorompó modernizálására. Hozzájárulást kértek a 

munka elvégzéséhez, amihez ő is hozzájárul, de úgy akarták elvégezni, hogy a vasúti átjárót 

lezárják, és a település és Félhalom irányába bonyolódó forgalmat át akarták terelni Ohat felé, 

Ohatról ki a 33-ra és úgy vissza. Ebbe nem egyezett bele, kérte, hogy a munkákat az eredeti 

elgondolás szerint, a tervek szerint végezzék, azaz építsenek egy pár méterrel arrébb a 

mostani vasúti átjáróval párhuzamosan egy ideiglenes vasúti átjárót. Ha elkészült a vasúti 

sorompó modernizálása, akkor az ideiglenes átjárót bontsák vissza. Ez nem tetszett nekik, 

mert ez kb. 6-7 millió forint plusz költség lenne a kivitelezésnél. Ő ragaszkodott ehhez a 

megoldáshoz, de ha a Képviselő-testületből valaki más véleményen lenne, azt beszéljék meg 

most, mert szerinte nem helyes megoldás az itteni forgalomnak az Ohat felé való terelése. Itt 

járnak menetrendszerinti buszjáratok, a mentőállomás rögtön ott van a másik oldalon. Ebből 

olyan visszás helyzetek alakulhatnának ki, ami nem képviselhető a lakosság felé. 

 

A mezőgazdasági programmal kapcsolatosan a feladat elég nehéznek bizonyul. Két hektár el 

van palántálva, holnap hozzák a következő 4 hektárba elrakandó palántákat és valószínűleg 

hétvégén fogják elpalántálni. Horváth József az Agrosprint Kft. képviselője tájékoztatta, hogy 

az Attila telepen elrakott 2 hektár most, hogy elültették kicsit meg van gyengülve, de helyre 

fog állni. A locsolás nagyon kényes pontja ennek a történetnek. Kérte az Agrosprint Kft. 

segítségét a szakszerű locsoláshoz szükséges berendezések beszerzéséhez. Ezekre érkeztek is 
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árajánlatok. A pénzügyi teljesítés elvégzéséhez kell árajánlat, megrendelő és ezekre 

szerződést is kell kötni. A szerződésben voltak formai hiányosságok, amikor elrendelte az 

átutalást, de azt gondolja, hogy fontosabb az, hogy időben itt legyenek ezek az eszközök, mint 

hogy ilyen bürokratikus dolgokon fennakadjanak. Időközben megérkezett az öntöződob, és itt 

vannak a locsoló felszerelések is. További probléma a locsolással, hogy engedélyt kell kérni a 

katasztrófavédelemtől, ha valaki öntözni akar a szivárgóból. Ez az engedélykérelmi kötöttség 

a tegnapi napon derült ki. Ma felhívta a katasztrófavédelem igazgatóját, Kovács Ferenc 

tábornokot, aki annyit mondott, hogy maximális jó indulattal fogják a kérelmet elbírálni, de 

pénzbírsággal is sújthatják az önkormányzatot, mert beadják a kérelmet, elkezdenek locsolni 

és mire a kérelemre válaszolnak el fog telni kb. 2 hét is. Viszont ha nem kezdenek el locsolni, 

a 4 hektáros területnek reccs, és reccs minden törekvésnek, amit eddig tettek. Azt gondolja, 

hogy ezt a rizikót be kell vállalni és a locsolást el kell rendelni, de ha valaki más véleményen 

van, akkor kéri, hogy beszéljenek róla. 

 

Jó hír, hogy május 13-án, pénteken megérkezett az Országos Egészségügyi Pénztártól a 

kardiológia szakrendeléshez az OEP támogató jóváhagyása. Ettől kezdve heti 2 órában OEP 

által finanszírozott kardiológiai szakrendelés fog a településen működni. Ez azt jelenti, hogy 

csökkenni fog a kardiológia támogatási igénye, de nem fog nullára csökkenni.  

 

Kiküldte a Képviselő-testület tagjainak a Dorogmai úttal kapcsolatos másodfokú ítéletet. A 

táblabíróság jóváhagyta az első fokú bíróság döntését, és az önkormányzatnak meg kell 

fizetnie az összes perköltséget, ami 6 800 000 Ft körüli összeg. Azt gondolta, hogy teljesen 

egyértelmű a helyzet és nem hagyhatják szó nélkül, hogy csak így tönkretegyék az utat. 

Nagyon meg kell gondolni, hogy mikor miért fognak pereskedni a jövőben. Bántja az ítélet és 

az indoklása is. Azt gondolja, hogy az a helyes, ha az egészet belerakatja az Egyeki 

Hírmondóba, had tudjon az egyeki közvélemény is róla. Kommentárt nem írt mellé. Azt 

gondolja, hogy igen súlyosan érinti ez a települést minden vonatkozásban. A 7 millió forint 

perköltséget beépítették a REKI kérelembe, és bíznak benne, hogy pozitívan lesz elbírálva. 

Ha meg is kapja az önkormányzat a 7 millió forint perköltséget, akkor is a Dorogmai útba 

okoztak 200 millió forintos kárt, és hiába lett kirendelve 5 szakértő megnézte, hiába egységes 

mindenkinek a véleménye, hogy bekövetkezett a kár, és erre azt mondják, hogy az akkor 

hivatalban lévő Polgármester lemondott a kárigényről.  

 

Az első fokú bíróság ugyanazon a véleményen volt, mint az önkormányzat, azt mondták, 

hogy a Polgármester jogszerűen nem mondhat le az önkormányzat vagyonáról, de a 

másodfokú bíróság azt mondta, hogy mégis jogszerű és érvényes a Polgármester ilyen jellegű 

lemondása, és meg is változtatta az elsőfokú ítélet indoklását. Leírja, hogy nem szükséges 

vizsgálni, hogy szükség helyzet volt vagy nem, mert a Polgármester lemondó nyilatkozata 

érvényes, és ettől kezdve meg kell fizetnie az önkormányzatnak a 7 millió forintos 

perköltséget. Azt gondolja, hogy nagyon nem helyes, hogy az akkori Polgármester így 

nyilatkozott. Ha ő ilyen helyzetbe kerülne, hozzájárulna, hogy kiszállítsák a földet, 

rámenjenek az útra, de az okozott kárt kéri megtéríteni.  

 

Nagyon felháborodott rajta, amikor 2012-ben az akkori önkormányzat államtitkár azt írta a 

vis maior kérelemre, hogy a jegyző és a polgármester hamis adatszolgáltatással próbál egy 

utat nyerni a településnek és próbálnak nyerészkedni a vis maior eseten. Ezt a témát még 

egyszer átbeszéli az ügyvéddel, de azt gondolta, hogy ezt az utat úgy, ahogy van, 

felajánlhatják az Önkormányzati Államtitkárságnak. Egyáltalán nem arról van szó, hogy ezen 

meg akarnának gazdagodni, hogy ez az út járható legyen, hanem arról van szó, hanem 

szeretnék, hagy Egyeki közigazgatási területén lévő utat járható állapotban tartani. Most a 
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Dorogmai út, úgy ahogy járható, de a káresemény bekövetkezte óta 5-7 alkalommal kátyúzást 

végeztek rajta több millió Ft értékben. Olyan 7-8 millió forintot már biztosan ráköltöttek 

kátyúzásra, de ahhoz hogy ez egy stabil út legyen, ezt a kb. 200 milliós károkozást helyre 

kellene tenni, de nem tudják helyretenni.  

 

Érdekes még az ítélet indoklásában azt olvasni, hogy már amikor megépült az út, akkor sem a 

tervek szerint, ez meg az ki volt belőle spórolva, és azért is ilyen az út állapota, mert annak 

idején hiányos volt a kivitelezése. Nagyon szeretné ezt az utat felajánlani az Önkormányzati 

Államtitkárság részére azzal a kéréssel, hogy legyen az ő tulajdonunk, az önkormányzat ne 

adjanak egy forintot se, csak állítsák helyre és tartsák karban. 

 

A Hajdúvíznél is érdekes irányba mennek a dolgok. Zajlik a végelszámolás. Kialakult egy 

vita a tulajdonosi körben. A tulajdonosok kb. fele azt látná jónak, ha a Hétvezér utcai 

telephelyen lévő labor a Tiszamenti Regionális Vízműveknek továbbra is bérbe lenne adva. A 

TRV megszerezte az akkreditációt tavaly november, december környékén. Az egyezség úgy 

volt, hogy amíg nincs meg az akkreditáció heti 1 napra kell bérleti díjat fizetniük, és egy 

hónapban olyan 4-500 000 Ft közötti bérleti díjat fizettek. A tulajdonosi kör szavazott év 

végén, és arról döntött, hogy a bérleti díj mértékén nem változtat, és a végelszámoló ezt úgy 

értelmezte, hogy meg van az akkreditáció és minden napra fizessen bérleti díjat, és ennek a 

mértéke változatlan kell, hogy legyen. A TRV pedig azt mondta, hogy azt nem tudja 

kitermelni, nem is engedi a tulajdonos, a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő, és csak havi 2,5 

millió forint bérleti díjat tud fizetni. A TRV az akkreditáció megszerzése után lényegesen 

több bérleti díjat fizet a tulajdonosoknak, mint amit előtte fizetett. De a tulajdonosok egy 

része követeli, hogy fizessen még többet, fizesse naponta a százvalahány ezer forintot, amit 

ők kigondoltak.  Mivel a TRV ezt nem hajlandó fizetni, született egy olyan közgyűlési 

határozat, hogy ha nem fizetnek annyit, akkor június 11-el lakatot tesznek a laborra, és attól 

kezdve oda be nem teheti a lábát senki. Ezen ő nagyon felháborodott, és kezdeményezte, hogy 

a tulajdonosi körből találkozzanak olyan polgármesterekkel, akik hasonló véleményen 

vannak, mint ő.  Megvitatták a témát, és kezdeményezték, hogy legyen hatályon kívül 

helyezve ez a közgyűlés tartása nélküli szavazással hozott döntés. A TRV-vel meg kell kötni 

a bérleti szerződést, aminek több indoka is van. Egyik, hogy növekedett a bérleti díj bevétel, a 

másik, hogy ha azt az épületet nem bérli senki, akkor annak az állaga jobban romlik. Az is a 

bérleti szerződés kötése mellett szól, hogy az Egyekről beszállított vízmintákat és a TRV által 

szolgáltatott települések vízmintáit is itt vizsgálják. Ha ez a labor bezár, akkor Egyek 

vízmintáját is el kell vinni Kazincbarcikára, és lelassulnak a folyamatok, aminek a kárát 

valahol pl. az egyeki lakosság is látni fogja. Azért is meg kell kötni ezt a szerződés, mert 

ebben a laborban 22 ember dolgozik. Ha bezárják a labort, akkor a TRV-nek ezt a 22 embert 

el kell küldenie. Ezeknek az embereknek végkielégítést kell adni, és mindez kárként fog 

bekövetkezni, és feltételezheti, hogy a TRV ezt a kárt a Hajdúvíz nyakába fogja varrni, az is 

lehet, hogy peresíteni fogja, és követeli a kár kifizetését. 

 

Azt gondolja, hogy az önkormányzatnak az, az érdeke, hogy békesség legyen, egyezzenek 

meg, és ez év végéig hosszabbítsák meg ezt a bérleti szerződést havi 2,5 millió forintos áron. 

A kezdeményezését a tulajdonosi kör több mint 50%-a aláírta, és reméli, hogy eredménye is 

lesz. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

A vasúti átjáró modernizációjával kapcsolatban elmondja, hogy Tiszafüred felé 300 méterrel 

feljebb van egy vasúti átjáró. Ott az utat kellene megigazítani. Vélelmezi, hogy annak a 

szakasznak a rendbetétele kevesebbe kerülne, mint egy ideiglenes vasúti átjárót építése. 
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Alternatívaként felvázolhatnák a kivitelező felé ezt is.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ez bennük is felmerült. A Hajdú Volán járatai is ott járnak, és a Hajdú Volánnak van egy 

olyan belső előírása, hogy a buszaik csak aszfaltozott úton közlekedhetnek, és ebbe nem 

egyezik bele. Tehát ez nem alternatíva. A forgalmat csak úgy oda terelni, ha mindenkinek 

megfelel.  

 

Tardi Kálmán képviselő:  

A Hajdú Volán kerékkötése számára időszerűtlennek tűnik. Más megyében, más 

településeknél meg tudják oldani, hogy gyengébb minőségű útra terelik le a közúti forgalmat. 

Tárgyaljon a Volán a MÁV-al. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha ez így működne, ahogy Tardi Kálmán képviselő elmondja, akkor 10 méterrel arrébb 

megtették volna zúzott kőből, mert a legolcsóbb az lenne. Ha 10 méterrel arrább építenek egy 

ideiglenes átjárót, azt is le kell aszfaltozni. Az ideiglenes átjáró költségét az aszfaltozás 

drágítja meg. Látta a terveket, és azt mondta, hogy úgy csinálják meg, ahogy a tervben van, és 

a tervben 10 méterrel arrébb van egy ideiglenes átjáró. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Ez a MÁV költsége. Akkor miért spóroljanak? A település számára legjobb megoldást kell 

választani. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

A Dorogmai úttal kapcsolatban elmondta az első fokú ítélet után, hogy mi vár az 

önkormányzatra másodfokon, és a véleménye szerinti járható megoldást. Az önkormányzat is 

hibázott, amikor bizonyítékokat szerezték be ehhez az ügyhöz, ugyanis nem lettek beszerezve 

a tehergépjárművek fuvar adatai. A menetlevélből be lehetett volna bizonyítani, hogy ezek az 

autók többszörös túlterheléssel jártak, tehát súlyos szabálysértést követtek el. A másik a régi 

Polgármester felelőssége. Vannak itt abból a Képviselő-testületből jelen, akkor is képviselők 

voltak. Erről tájékoztatást senki nem kapott, hogy mi történik a településen. A másik, hogy az 

ő megítélése szerint a Polgármester, akkor ezt a megállapodást egyedül nem írhatta volna alá. 

Egy ilyen ügyben az lett volna etikus, ha összehívják a Képviselő-testületet és döntenek erről 

a kérdésről. 

 

A Btk. 377.§. a hanyag kezelés bűntette. Az, akit idegen vagyon törvényen alapuló 

kezelésével bíznak meg, és az ebből eredő kötelességének nem tesz eleget az hanyag kezelés 

bűntettét követi el. Szerinte ez megáll, meg kellene vizsgálni a Dorogmai út átadásának az 

akkori körülményeit. Szakértői vélemény van arról, hogy ez az út fél minőségben épült meg. 

Ezt az utat valakinek át kellett venni, itt átadás átvételi jegyzőkönyvek voltak. Mint minden 

közútnak, ezen az úton is kell mintavételi pontoknak lenni. Nagy valószínűséggel ott 

megfelelt a rétegvastagság a szabványnak a többi helyen nem. Most is az a véleménye, hogy 

az a 7 millió forint, amit az önkormányzatnak ki kell fizetni, igen komoly érvágás, és 

javasolja, hogy az Ügyrendi Bizottság kezdje meg ezeknek a dolgoknak a vizsgálatát, 

szerezzen be mindenféle dolgot, akár hívja be a régi Polgármester, vagy vegye elő az út 

átadásának műszaki dokumentációit. Egyik, hogy ez az út folt hátán folt, ettől kezdve ez 

statikailag nem út. A másik pedig, hogy 7 millió forintnak csak így búcsút inteni nagyon 

kemény dolog. 

 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 

A 2016. MÁJUS 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

 

11/58 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte hasonlóan gondolják ezt mindannyian. A menetlevelekkel kapcsolatban, tud róla, 

amit Soltész Gábor képviselő elmond. Erre is hivatkoztak, illetve arra is, hogy ki volt rakva a 

10 tonnás súlykorlátozó tábla, és aki egy ilyen tábla mellett elhalad nincs jogosultsága 

mérlegelni, hogy ez rá vonatkozik-e, vagy a kompra vonatkozik. A súlykorlátozás hatálya a 

táblával egy vonalban kezdődik. Nyilvánvaló, hogy nem vettek figyelembe semmit a súly 

szempontjából, viszont látták előre, hogy ebből kár fog keletkezni, és azt mondták, hogy nem 

szállítanak itt földet, csak ha a Polgármester erre engedélyt ad, és nyilatkozik, hogy nem tart 

kártérítésre igényt. Nem tudja, hogy az akkori Polgármester megijedt, nem ért rá, vagy nem 

gondolta át, vagy milyen motivációtól vezérelve, de kiadta ezt a nyilatkozatot. Az ítélőtábla 

szerint ugyanis a felperes korábbi polgármesterének 2010. június 9. napján tett 

nyilatkozatára tekintettel az adott esetben elsődlegesen nem a szükséghelyzet feltételeinek 

fennállását, hanem a polgármester nyilatkozatának jogi tartalmát és annak érvényességét 

kellett vizsgálni. Vezeti tovább, hogy igen a Polgármester nyilatkozata érvényes. Kizárta az 

alperesek károkozásának jogellenességét, ezáltal pedig a kártérítési felelősségük 

megállapítását. A károkozásra szükséghelyzetben került sor és annak elhárítása során az 

alperesek a szükséges mértéket túllépték (aránytalanul nagy kárt okoztak), ezáltal pedig az 

egyébként jogszerű magatartásuk jogellenessé vált. Ő beleegyezett, és onnantól kezdve az 

ő tudtával, tudta, hogy kár fog bekövetkezni, lemondott a kárigényéről, és ettől kezdve 

mindegy, hogy kicsi, nagy kocsi.  

 

Egyébként a szakértő leírta, hogy annyira fel volt ázva a talaj, hogy ha kicsi kocsival 

szállították volna, akkor is tönkre ment volna az út. Lesújtónak tartja ezt a szakvéleményt, és 

azt sem érti a bíróság részéről, hogy a polgármester nyilatkozata érvényes és nem jár 

kártérítés. Akkor a bíróság miért fogad 5 szakértőt, mindegyiknek fizetni kell elég keményen, 

minden szakértő ki van fizetve, és a végén azt mondják, hogy mindegy mit mond a szakértő, a 

polgármester beleegyezett. Nagy csalódás érte az igazságszolgáltatás részéről.  

 

Soltész Gábor képviselő:  

Arra lett volna kíváncsi, hogy ez az út a polgármester tulajdonát képező magán út lett volna, 

akkor ez a nyilatkozat megszületett volna-e? Akkor lemondott volna-e a kártérítési jogról? 

Ebből kell kiindulni.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az akkori polgármester elmondta a bírósági tárgyaláson is, hogy neki azt ígérte mindenki, 

hogy a vis maior alapból kifizetik a kárt. Ha legközelebb idejön valamelyik állami szervnek, 

vagy cégnek a képviselője, ettől kezdve ennyit ér ezeknek a szerveknek a képviselőinek a 

szava. Amit nem adnak írásba, azt jobb, ha az egyik fülükön beeresztik a másikon pedig ki.  

 

Gál-Szalai Erika képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke jelezte, hogy letelt a napirend 

tárgyalására az SZMSZ-ben meghatározott 60 perc. Kéri, hogy aki a Polgármester jelentés 

továbbtárgyalását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a polgármesteri jelentés tovább tárgyalásáról döntött. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Polgármester úr már többször említette, hogy azt írták, hogy ő és jómaga hamis adatot 

szolgáltattak ehhez a vis maior pályázathoz. Ez nem igaz. Itt arról van szó, hogy a pályázat 

során kértek egy adatszolgáltatást, hogy ennek az útnak a mentén van-e lakott terület. A 

gátőrház a lakcímnyilvántartás szerint mindig is külterületi lakott ingatlannak minősült. 
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Leírták, hogy külterületi lakott ingatlan van ennek az útnak a mentén, és ezt nem fogadták el. 

Ők ebbe kapaszkodtak bele, és ezt vélték hamis adatszolgáltatásnak, ami természetesen nem 

igaz. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Úgy emlékszik, hogy a kár mértékét is kifogásolták. Miért akar az önkormányzat új utat ezen 

a káreseményen.  

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az ő szakértőjük még többet írt, mint ami eleve a pályázatba bement. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel több kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

151/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Soltész Gábor képviselő feltette indítványként, hogy az Ügyrendi Bizottság még vizsgálja 

ennek az útnak a kérdését. Ő támogatná, mert itt önkormányzati vagyonvesztés van. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Nem gondolja, hogy a vagyonvesztést az Ügyrendi Bizottságnak kellene vizsgálni. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az önkormányzatnál már nincsenek meg ezek a dokumentumok. Hetekig keresték, hogy hol 

van a Dorogmai út műszaki átadásának iratcsomagja. Előkerültek valamiféle tervek, de azért 

be kellett menniük a Nemzeti Közlekedési Hatósághoz, és ott szolgáltattak adatokat. Azokba 

bele lehet kapaszkodni, de azt az utat átadták már vagy 20 éve és elévült már itt minden.  

 

Tardi Kálmán képviselő:  

De maga az árvíz elleni védekezés is kötelező állami feladat, és ebbe a kötelező állami feladat 

ellátásában az önkormányzatot igen komoly vagyon hátrány érte. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ezzel nincs baj, csak nem érti az Ügyrendi Bizottság szerepét. Lehetne egy ad-hoc bizottságot 

létrehozni. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A múltkor beszéltek róla, hogy két úton mennek tovább. Az egyik az ítélőtábla volt, ami 
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besült. A másik út, pedig levél írása az Önkormányzati Államtitkárságra. Ez a levél kb. 1 

hónapja elment, erre válasz egyelőre nem érkezett. Kért egy lehetőséget személyes 

találkozóra az Önkormányzati Államtitkárságtól. Azt gondolta, hogy várnak 30 napot, ha nem 

válaszolnak, akkor Bodó Sándor országgyűlési képviselőt kéri meg, intézze el, hogy 

mégiscsak legyen egy személyes találkozó. A TIVIZIG mögött, az önkormányzat mögött és 

az állam mögött is a lakosság áll, és mégis az egyik szereplő a másikat kijátssza és kárt okoz 

neki, és ezzel kárt okoz a lakosságnak, aki mögötte áll. Ez nincs rendjén.  

 

Azt mondja, hogy várják meg a levelet, és ha nem érkezik meg 1 hónapon belül, és Bodó 

Sándor képviselővel sem boldogulnak, akkor még egy informális ülésen is összejöhetnek, 

hogy megpróbáljanak valamit kitalálni. 

 

Dr. Tóth Sándor szót kér. Kéri, hogy aki Dr. Tóth Sándor részére szót kíván adni, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett megadta a szót Dr. Tóth Sándor 

részére. 

 

Dr. Tóth Sándor: 

Megkérdezi, hogy Dr. Kovács Tibor József ügyvéd a rendkívüli perorvoslatot, a 

felülvizsgálati kérelmet a Kúriához nem javasolta? 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ügyvéd úrral abban maradtak, hogy 60 nap áll rendelkezésre, hogy az ügyet a Kúria elé 

vigyék. Még benne vannak ebben a 60 napban. Ügyvéd úr konzultálni fog egy pár ügyvéd 

kollégájával, egy pár bíró ismerősével, és megpróbálnak közös álláspontot kialakítani. Azt 

ígérte, hogy ha ez az álláspont kialakul, akkor keresni fogja. 

 

Dr. Tóth Sándor: 

Itt már perköltség sem lesz. Iratelvűség érvényesül teljesen a Kúria előtti eljárásban, itt már 

nem mennek bele részletekbe, hogy újabb szakértőt rendeljenek ki. Ennek az ódiuma nem 

fenyeget. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Erre még most nincs kezdeményezés.  

 

 

5. Beszámoló az adózás helyzetéről 

Előadó: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

Antalné Csőke Éva adóügyi ügyintéző 

Galbács-Trungel Katalin adóügyi főtanácsos 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az adózás 2015. évi és 2016. I. negyedévi helyzetéről szóló 

beszámolót. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Pozitívnak értékeli, hogy az adó mértéke nem változott, és ennek ellenére a kommunális 

adóbevétel 10-ről 15 millió forintra nőtt, az iparűzési adó pedig 2010 óta 22-ről 52 millióra 

nőtt. Ebbe a kollégák munkája is vastagon benne van. Ez úton is köszöni a lelkiismeretes 

munkavégzésüket, azért, hogy ezek a számok ilyen jól alakultak az elmúlt 6 év 

viszonylatában, és külön köszöni a lakosságnak, az adófizetőknek, hogy teljesítették a 

befizetési kötelezettségeiket. 

 

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a beszámolót, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

152/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az adózás 2015. évi és 2016. I. negyedévi helyzetéről szóló beszámolót 

elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

6. Tájékoztatás a parlagfű elleni védekezés munkálatairól 

Előadó: Tóthné Csepregi Julianna ügyintéző 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 

szavazattal 1 tartózkodás mellett tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 2015. 

évi parlagfű elleni védekezés munkálatairól szóló tájékoztatót. 

 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

153/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2015. évi 

parlagfű elleni védekezés munkálatairól szóló tájékoztatót tudomásul veszi.  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Tóthné Csepregi Julianna ügyintéző 

 

 

7. Rendelet az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 

álláspontjának ismertetését. 

 

Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 

szavazattal 1 tartózkodás mellett tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 2015. 

évi parlagfű elleni védekezés munkálatairól szóló tájékoztatót. 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az egészségügyi alapellátás 

körzeteinek meghatározásáról szóló rendeletet. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A rendelethez szükséges volt a módszertani intézet véleményének beszerzése. A rendeletet 

megküldte, az intézet a véleményét nem bocsátotta rendelkezésre. Egyéb társtelepülésektől 

az, az információ, ahogyan megszületik a rendelet azzal az egyetértésüket szokták kifejezni. 

Ettől függetlenül kéri, hogy fogadja el a Képviselő-testület, és ha rendelkezésre áll a 

vélemény, akkor majd tájékoztatja a testületet. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a rendeletet elfogadja, kézfelnyújtással 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2016.(V.26.) önkormányzati rendelete 

az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátásról szóló 

2015.évi CXXIII. törvény 6.§ (1) kapott felhatalmazás alapján a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 4. pontjában foglalt 

feladatkörében eljárva következőket rendeli el: 

 

1.§  

 

 

(1) A háziorvosi tevékenység Egyek Nagyközség közigazgatási területén három vegyes 

körzetben folytatható. A körzetekhez tartozó utcák jegyzékét az 1. sz. melléklet 

tartalmazza. 
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(2) A fogorvosi tevékenység Egyek Nagyközség közigazgatási területén egy vegyes 

körzetben folytatható. A körzethez tartozó utcák jegyzékét a 2. sz. melléklet 

tartalmazza. 

(3) Védőnői tevékenység Egyek Nagyközség közigazgatási területén három körzetben 

folytatható. A körzetekhez tartozó utcák jegyzékét az 3. sz. melléklet tartalmazza. 

(4) Az iskola-egészségügyi körzet tekintetében Egyek település egy körzetet alkot. 

(5) Az egészségügyi alapellátáshoz kapcsolódó ügyeleti ellátás Egyek Nagyközség 

Önkormányzata, Tiszacsege Város Önkormányzata és Újszentmargita Közég 

Önkormányzata által közösen szervezett Tiszacsege Város Önkormányzata 

gesztorságával megvalósított 4066 Tiszacsege, Fú u.42. szám alatti Központi Orvosi 

Ügyelet keretében történik. Ezen ellátás tekintetében Egyek, Tiszacsege és 

Újszentmargita alkot egy körzetet. 

 
2. § 

 

(1) Ez a rendelet a 2016.június 1-én lép hatályba 

(2) Hatályát veszti Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az 

egészségügyi szolgáltatásról szóló 24/2007. (X.11. ) számú önkormányzati rendelete 

 

 

Egyek, 2016. május 26. 

 

 

 

________________________                                                                      ________________________ 

     Dr. Miluczky Attila                                                                Csepreginé Kocsis Nóra 

            polgármester                                                     jegyző 

 

A rendelet kihirdetve: 2016. 05.26. 

________________________ 

Csepregin Kocsis Nóra    

            jegyző 
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1. sz. melléklet 

 

1.sz. körzethez tartozó utcák 

 

 

 

Egyek:         

Arany J. 

Baross 

Csonka 

Deák F. 

Domb 

Dózsa Gy. 

Eötvös 

Fasor út 45. sz.-ig 

Fő tér 

Kossuth 

Pacsirta 

Somogyi B. 

Széchenyi 

Tisza 

Tiszaszőlő 

Vágóhíd 

 

Telekháza:        

                                   Napsugár 

Gagarin 

Pillangó 

Teleki 

Rózsa F. 

Virág 

Ohat ÁG. 

Ohat MÁV. 

Gyökérkút 
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2.sz. körzethez tartozó utcák 

 

 

 

Félhalom:                              Corvin köz. 

Pataki K. 

Rózsás 

1.Szabadság 

       

Egyek:                       

                                   Blaha L. 

Bocskai 

Dankó P. 

Erzsébet 

Fasor u. 46. sz.-tól 

Fő u. 56. sz.-tól 

Fő u. 49. sz.-tól 

Hunyadi u. 54. sz.-től 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           Hunyadi u. 77. sz.-tól 

Kurucz 

Magyari I. 

Ősz 

Rákóczi F. 

Toldi 

Vasút 

 Zrínyi 
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3.sz. körzethez tartozó utcák 

 

 

 

Ady E. 

Árpád 

Bartók B. 

Béke 

Bem 

Csalogány 

Csokonai 

Damjanich 

Ék 

Fő u. 47. sz.-ig 

Fő u. 54. sz.-ig 

Gólya  

Hunyadi J. u. 52. sz.-ig 

Hunyadi J. u. 75. sz.-ig 

Lehel 

Mocsár  

Nefelejcs 

Nyárfa 

Óvoda 

Petőfi S. 

Szabó Pál 

Sport köz 

Szív 

Táncsics M. 

Tavasz 

Tél 

Tópart 

Víg 

Vörösmarty 
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2.sz. melléklet 

 

A fogorvosi körzethez tartozó utcák 

 

 

 

Ady Endre                     

Arany János                    

Április 4. (Telekháza)           

Árpád                         

Baross                         

Bartók Béla                    

Bem                           

Béke                          

Blaha Lujza                    

Bocskai                        

Csalogány                     

Csokonai                      

Csonka                        

Damjanich                     

Dankó Pista                    

Deák Ferenc                   

Domb                         

Dózsa György                  

Eötvös                         

Erzsébet                       

Ék                            

Fasor                          

Fő tér                          

Fő                             

Gagarin (Telekháza)            

Gátőrház 

Gólya 

Gyökérkút 

Hunyadi János 

Corvin köz (Félhalom) 

Kossuth Lajos 

Pillangó (Telekháza) 

Kurucz 

Lehel 

Teleki (Telekháza) 
 
 

Magyari Imre 

Mocsár 

Nefelejcs 

Nyárfa 

Ohat ÁG. 

Ohatpusztakócs MÁV 

Ohat-Erdészlak 

Óvoda 

Ősz 

Pacsirta 

Pataki Kálmán (Félhalom) 

Petőfi Sándor 

Rákóczi Ferenc 

Rózsa (Telekháza) 

Rózsás (Félhalom) 

Szabó Pál 

Somogyi Béla 

Sport köz 

Szabadság (Félhalom) 

Széchenyi István 

Szív 

Tavasz 

Táncsics Mihály 

Tél  

Tisza 

Tiszaszőlő 

Toldi Miklós 

Tópart 

Vasút 

Vágóhíd 

Víg 

Vörösmarty 

Virág (Telekháza) 

Zrínyi Miklós 
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3. sz. melléklet 

Egyek Védőnői körzetek 

 

 

Egyek Védőnői körzetek 

 

1.körzet 

 

(4069) Egyek Rákóczi utca összes 

(4069) Egyek Blaha utca összes 

(4069) Egyek Dankó Pista utca összes 

(4069) Egyek Erdészház egyéb összes 

(4069) Egyek Rózsás utca összes 

(4069) Egyek Pataki Kálmán utca összes 

(4069) Egyek Fasor utca 35-74-ig 

(4069) Egyek Hunyadi utca 58-tól végig 

(4069) Egyek Kuruc utca összes 

(4069) Egyek Ősz egyéb összes 

(4069) Egyek Tavasz utca összes 

(4069) Egyek Zrínyi utca összes 

(4069) Egyek Fő utca 62-tõl végig 

(4069) Egyek Bocskai utca összes 

(4069) Egyek Szabadság utca összes 

(4069) Egyek Corvin köz összes 

(4069) Egyek Kossuth utca összes 

(4069) Egyek Vasút utca összes 

(4069) Egyek Magyari utca összes 

(4069) Egyek Erzsébet utca összes 

 

2. körzet 

 

(4069) Egyek Fasor utca 0-34 

(4069) Egyek Domb utca összes 

(4069) Egyek Somogyi Béla utca összes 

(4069) Egyek Dózsa György utca összes 

(4069) Egyek Pillangó utca összes 

(4069) Egyek Tisza utca összes 

(4069) Egyek Rózsa utca összes 

(4069) Egyek Pacsirta utca összes 

(4069) Egyek Eötvös utca összes 

(4069) Egyek Teleki utca összes 

(4069) Egyek Napsugár utca összes 

(4069) Egyek Csonka utca összes 
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(4069) Egyek Arany János utca összes 

(4069) Egyek Baross utca összes 

(4069) Egyek Deák Ferenc utca összes 

(4069) Egyek Gagarin utca összes 

(4069) Egyek Virág utca összes 

(4069) Egyek Vágóhíd utca összes 

(4069) Egyek Toldi Miklós utca Összes 

(4069) Egyek Ohat Áll.gazd egyéb összes 

(4069) Egyek Széchényi utca összes 

 

3 körzet 

(4069) Egyek Bem utca összes 

(4069) Egyek Mocsár utca összes 

(4069) Egyek Nefelejcs utca összes 

(4069) Egyek Ék utca összes 

(4069) Egyek Szabó Pál utca Összes 

(4069) Egyek Lehel utca összes 

(4069) Egyek Víg utca összes 

(4069) Egyek Sportköz utca összes 

(4069) Egyek Táncsics Mihály utca összes 

(4069) Egyek Gólya utca összes 

(4069) Egyek Fő utca 0-61 

(4069) Egyek Nyárfa utca összes 

(4069) Egyek Vörösmarty út Összes 

(4069) Egyek Tél utca összes 

(4069) Egyek Tópart út összes 

(4069) Egyek Csalogány utca összes 

(4069) Egyek Ady Endre utca Összes 

(4069) Egyek Bartók Béla utca összes 

(4069) Egyek Petőfi Sándor utca összes 

(4069) Egyek Árpád utca összes 

(4069) Egyek Fő tere 23 

(4069) Egyek Damjanich utca összes 

(4069) Egyek Hunyadi utca 0-57 

(4069) Egyek Óvoda utca összes 

(4069) Egyek Szív utca összes 

(4069) Egyek Béke utca összes 
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8. „Az év szponzora” díj alapításáról szóló 33/2007.(XII.13.) sz. rendelet hatályon kívül 

helyezése 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Gál-Szalai Erika képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az év szponzora” díj 

alapításáról szóló 33/2007.(XII.13.) sz. rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló rendeletet. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a rendeletet elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

                     Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2016. (V.26.) önkormányzati rendelete 

„Az év szponzora” díj alapításáról 

 szóló 33/2007.(XII.13.) számú önkormányzati rendelet  

hatályon kívül helyezéséről 

 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország címerének és 

zászlajának használatáról, valamint állami kitüntetéseiről szóló 2011. évi CCII. törvény 24. § 

(9) bekezdésében biztosított felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés i) 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

 

1.§ 

 

 

Hatályát veszti Az év szponzora” díj alapításáról szóló 33/2007.(XII.13.) számú 

önkormányzati rendelet. 

2.§ 

 

Ez a rendelet 2016. május 26-án lép hatályba. 

 

Egyek, 2016. május 26. 

 

_________________________ 

Dr. Miluczky Attila 

polgármester 

_________________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 

 

 

A rendelet kihirdetve: 2016.05.26.      

 _________________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Jegyző Asszony mondta, hogy a következő napirendeket tárgyalhatják egyben. 

 

 

9. Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. szervezeti felépítése 

10. Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására pályázat kiírása 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Gál-Szalai Erika képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyeki 

Szöghatár Nonprofit Kft. jelenlegi szervezeti felépítésének megtartását. Az ügyvezetői állás 

továbbra is vezetői megbízással legyen betöltve kb. annyi bérért, mint a jelenlegi ügyvezető 

bére. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 

Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állásának betöltésére vonatkozó pályázati 

felhívást az alábbi módosítással: 

 

A Feltétel pontban a „felsőfokú iskolai képzettség” szövegrész helyébe „felsőfokú iskolai 

végzettség” lépjen. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A szervezeti felépítéshez ígérte, hogy ki fog dolgozni egy sémát. Gál-Szalai Erika képviselő 

megpróbált rögzíteni egy pár pontot, és az volt az elgondolás, hogy abból kiindulva egy szép 

anyagot kikerekítenek. De akárhogy gondolkozott a dolgokon, úgy látja, hogy nem a 

szervezeti felépítéssel van baj elsősorban. Beszéltek róla, hogy középvezetők legyenek 

mindenütt. Gyakorlatilag minden részfeladatnak van egy vezetője, mondhatják azt, hogy 

mindenütt van középvezető. Azt gondolja, hogy elsősorban személyi kérdésről van szó. 

Gondolkodott rajta, hogy mi legyen a javaslata. Legyen úgy, ahogy az Ügyrendi Bizottság 

javasolja, hogy legyen valaki negyed állásban, mint ahogy Murvai Ferencné is ezt a faladatot 

ellátja, vagy legyen valaki főállásban ügyvezető? A válasz annyira személyi függő, hogy erre 

nem is lehet választ adni. Ha Murvai Ferencné ügyvezetőnek lenne még 2 éve a nyugdíjig, 

akkor azon kardoskodna, hogy maradjon így 2 órában, és vezesse tovább is ő ezt a céget. 

Ezzel az önkormányzat csak pénzt takarít meg. Azt mondták, hogy azt a pénzt, amit ezzel 

megtakarítanak, abból rakják össze a főállású alpolgármester tiszteletdíját. Az is ennek egy 

része. 

 

A másik dolog, hogy ha lenne itt egy olyan jelentkező, akit mindannyian maximálisan 

alkalmasnak találnak az ügyvezetői feladatra, és azt mondaná, hogy tőle olyan pluszt várnak, 

hogy szívesen oda adják neki a főállású bért is, mert tudják, hogy ő ezt a bért ki fogja 

termelni, és végeredményként az önkormányzatnak ezen még haszna is lesz, és nem fog az 

önkormányzatnak pénzbe kerülni. Akkor pedig ezen a főállású munkavállalón erőlködne, 

hogy ez legyen így.  

 

A döntésük nem attól lesz jó vagy rossz, hogy valakit negyed állásra vesznek fel vagy 

főállásra, hanem a döntésük attól lesz jó vagy rossz, hogy az, akit ezt elvállalja, mennyire 

tudja tartalommal feltölteni, és mennyire tudja ezt a munkát lelkiismeretesen precízen 

végezni. Így a szervezeti felépítésre nem igazán tud iránymutatást adni. Kéri, hogy 
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próbáljanak meg kollektíven dönteni. Felmerült, hogy Murvai Ferencné ügyvezetőt megkérik, 

hogy maradjon ebben a státuszban év végéig, az ügyvezetői teendőket, ahogy most van 

negyed állásban lássa el. Végül is az Ügyrendi Bizottság ezt javasolja, hogy valaki lássa el. 

Az is egy lehetőség, amit említett a Képviselő-testületnek, hogy van egy személy, Kalmár 

Zoltán, aki korábban Balmazújvárosi Városgazdálkodási Kft-ét éveken keresztül vezette, 

tehát rendelkezik vezetői tapasztalattal, önkormányzati tapasztalattal, városgazdálkodási 

tapasztalattal. Az ő végzettsége építész, és jelenleg is építészmérnökként dolgozik, és őt 

érdekelné ez az állás szeptember 1-től.  

 

Azt is megtehetnék, hogy év végéig maradnak Murvai Ferencnével szerződésben, ha vállalja, 

és Kalmár Zoltánt, mint munkavállalóként foglalkoztatják. Év végéig kialakul bennük egy 

kép, megkéri, hogy járjon el a testületi ülésekre. Sokkal aktívabban kellene a Szöghatár Kft-

nek a pályázati tevékenységét is alakítani. Amikor modernizálni kell a konyhát, amikor 

ételszállító kocsit kell venni A Szöghatár Kft. pályázhatna önállóan is, indulhatnának a 

GINOP pályázatokon is, de egyenlőre csak a munkaügyi központnál pályáznak kisebb 

nagyobb pályázatra. Jó lenne, ha ezen a vonalon is aktívabbá válna a Szöghatár Kft. Sok más 

területen is lehetne aktívabban pályázni. Gondol itt az építő ipari munkák hatékonyságának 

növelésére a betonelemgyártó üzem bővítésére. Nagyon sok lehetőség van, de azt gondolja, 

hogy ebben a vonatkozásban nagyobb elvárásokat fogalmazhatnának meg, ha egy építész 

dolgozna nekik. Ezt kell mérlegelni, és várja a Képviselő-testület álláspontját, hogy milyen 

irányba induljanak tovább, és az ügyvezetői állásra a pályázati kiírásról ennek szellemében 

kellene dönteni. Az Ügyrendi Bizottság azt javasolta, hogy maradjon két órás megbízási 

szerződés, konkrét személyt nem javasoltak.  

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az Ügyrendi Bizottság által hozott döntés elsősorban a jelenlegi felállásra szól. Tehát az a 

felállás, hogy jelen pillanatban Murvai Ferencné ügyvezető még két órában ellátná a 

feladatot. Nyilván nem feltétlenül hozzá ragaszkodnak, de azt is tudja mindenki, hogy ha így 

kerül meghirdetésre arra nem igazán fog jelentkezni senki. Az alapfelállás szerint lenne egy 

munkavállaló, aki jelenleg Murvai Ferencné, aki a munkabére mellett egy megbízási díjat 

kap. Majd dönteni kell, hogy legyen felhívás, vagy ne legyen. Ha lesz, akkor még van benne 

egy-két aktualizálandó kérdés. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

Szerinte önmagában torz ez a rendszer. Mióta a Kft-hez hozzá vannak rendelve közmunkások 

százai, alapjába véve eltorzítja ezt a rendszert. Polgármester úr azt mondta, hogy neki 

rengeteg feladata van, ezért szüksége van egy főállású alpolgármesterre, aki a közmunkával 

kapcsolatos dolgokat nagy részben átvállalja, koordinálja, hiszen ez egy teljes emberes 

feladat. 

 

Ha megnézik, a helyzet a következő. Az a néhány ember, aki főfoglalkoztatott a Kft-nél a 

munkaidejének nagy részét azzal tölti el, hogy a közmunkásoknak kiadja reggel a szerszámot, 

utána leellenőrzi, délután visszaveszi a szerszámot. Elmegy a munkaidejük jelentős része arra, 

hogy azzal foglalkozzanak, amiből értéket teremteni nem lehet. A Kft. 10 éve abból áll, hogy 

a konyha által megtermelt eredményt beforgatják a Kft. másik üzletágának veszteségébe. 

Aztán nem jutnak sehová, hiszen a konyha a megtermelt eredményből nem tud fejlődni, mert 

kell az eredmény a veszteséges rész lyukainak betöméséhez. A Kft-nél azon kívül, hogy 

üzemel a konyha, az építő részleg kapacitásának döntő részét azt teszi ki, hogy a 

közmunkaprogram részét megcsinálja, ettől kezdve a műszaki részleg eredményt kimutatni 

nem képes, mivel külső munkákat képtelen vállalni. 15 évvel ezelőtt, ha valaki deszkát akart 
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gyalultatni, akkor meggyalulták neki, elfűrészelték és haza vihette. Ha valami olyan javítani 

való volt, meg lehetett csinálni. Most ilyen szolgáltató tevékenységet nem tudnak végezni, 

mert nincs hozzá megfelelő szakember. Lejárt a gépek műszaki érvényessége is, nincs is 

mivel dolgozniuk.  

 

Szerinte, amíg a közmunka szekciót teljes egészében nem tudják függetlenné tenni a Kft-től, 

hogy ezek az emberek ne ott jelenjenek meg, és lehetetlenné teszik még az ott dolgozók 

munkáját is. Ezt valahogy válasszák le.  

 

Mondta, hogy van a faluban nem kis mennyiségű sufni tuning. Polgármester úr azt mondta, 

hogy nem tudják velük felvenni a versenyt, mert áfát kell fizetni stb. Igazából nem is akarták 

nagyon megpróbálni, mert nem látja a hirdetést az újságban hogy az Egyeki Szöghatár Kft. 

kerítésépítést vállal kompletten, házak külső-belső kőporozását, meszelését, ablakcseréjét 

vállalja, mert nincs hozzá szakemberük. Ha nincs hozzá szakemberük, akkor várhatnak el 

jelentős vállalkozási tevékenységet ezen a területen. Ha pedig nincs ezen a területen 

kapacitásuk, akkor nem biztos, hogy hozni kell ide nem kevés pénzért egy építészt üzletág 

vezetőnek vagy Kft. vezetőnek. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Egyszer már szóvá tette, hogy benne van a köztudatban, hogy amit a konyha megtermel 

nyereséget, azt a Kft. műszaki része feléli. Ez azért nem igaz, mert az önkormányzat a 

műszakisok minden költségét átadja, és vannak plusz bevételek is a Szöghatár Kft-nél. 

Vannak a Kft-nek olyan kiadásai is, amit az önkormányzat nem ad át, és azt valóban a konyha 

bevételéből fedezik. Ilyen pl. a tanyabusz működtetése. A tanyabusz működtetésére éves 

szinten kb. 1-1,5 millió forint az, az összeg, amit a Szöghatár Kft. kifizet anélkül, hogy erre a 

célra az önkormányzattól pénzt kapna. Az, hogy a konyha azért nem tud fejlődni, mert a 

nyereséget feléli a másik rész, nem igaz, mert az önkormányzat a másik résznek minden 

forintját átadja. Azért sem igaz, mert ha a konyhán nagyobb fejlesztés van, azt általában az 

önkormányzat meg szokta támogatni. Ha az önkormányzat a felújításokat nem vállalná fel, 

lényegesen kisebbek lennének az adagok, mert ők azért tudnak így szolgáltatni, mert 

mögöttük van az önkormányzati háttér.  

 

Most a közmunka program keretén belül az étterem hátsó udvarát lebetonozták, teljesen 

normális viszonyokat alakítottak ki. Olyan, amit akkor sem tudtak kialakítani, amikor az 

önkormányzat 64 millió Ft-ot adott át a Szöghatár Kft-nek egy évben. Igaz az egy-két 

momentumra, amit Soltész Gábor képviselő mond, de konkrétan arra nem, hogy a műszakisok 

elveszik onnan a pénzt a nyereségből. 

 

Soltész Gábor képviselő mondja, hogy válasszák le a közmunkát a Szöghatár Kft-ről. Maga a 

közmunkaprogram annyira szervesen egybe van forrva az egész önkormányzati 

tevékenységgel, hogy minden intézményben vannak közmunkások. Vannak olyan feladatok, 

amit a közmunkások nélkül nem is tudnának elvégezni.  

 

Ha leválasztják őket a Szöghatár Kft-ről, meg lehetne tenni, hogy a 4 csoportvezetőnek, aki 

ezzel foglalkozik, a raktárosnak, a gépkezelőknek nem adják át a pénzt, ők attól kezdve 

munkaszerződéssel fognak az önkormányzatnak dolgozni. Le lesz választva, de ettől nagy 

változás nem lesz, attól nekik még ugyanúgy ki kell fizetni a bért, a munkájukat ugyanúgy 

meg kell szervezni. Vannak negatívumok a közmunkaprogrammal, de rengeteg pozitív dolog 

van. Soltész Gábor képviselő elmondta, hogy annak idején a szolgáltatás színvonala jobb volt, 

be lehetett menni és működött egy fűrészes üzem, de készített a 2004-es évre vonatkozólag 
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egy összehasonlítást a bevételről és a kiadásról. A fűrészüzem éves bevétele kb. 40 000 Ft 

volt, és a fűrészüzemhez kapcsolható éves kiadás pedig kb. 2 millió Ft. A bevétel és a kiadás 

annyira aránytalan volt, hogy bele kellett avatkozni. Igaz, hogy a szolgáltatás színvonalában 

van egy visszaesés, de az igaz, hogy a településen kb. 4-5 olyan asztalos üzem működik, ahol 

rendelkezésre állnak jó gépek, és asztalosipari vonatkozásban a települést jónak lehet 

mondani. A lakosságnak az ilyen jellegű feladataival van hová fordulni. 

 

Asztalosipari szolgáltatás helyett van rengeteg más új szolgáltatás. Ha a településen egyszerre 

10-12 helyen megy az építkezés, a Nefelejcs út alapjának is egy részét a 

közmunkaprogramból vásárolták. Csinálják az Árpád utat is. Igaz, hogy problémásak, de ha 

nem kínlódnának, akkor még rosszabb lenne. Ha körbe megy a falun, láthatja, hogy van 

előrelépés, jobban mutat sok minden. Azt látnia kell mindenkinek, hogy megéri ezzel 

kínlódni. A kérdés az, hogy Soltész Gábor képviselő mit javasol? Hogy képzeli el az 

ügyvezető státuszát? Legyen továbbra is 2 órás megbízásos, hirdessék meg az ügyvezetői 

állást? Szívesen hallaná a többi képviselő véleményét is, mert itt előbb-utóbb minden 

ügyvezető ki lett kezdve. Egyik-másik tett is érte, hogy ki legyen kezdve, és olyan ügyvezető 

nem volt, akivel mindenki maximálisan meg volt elégedve. A Szöghatár Kft. ügyvezetői 

tisztsége nem egy stabilan betöltött tisztség, mert 2-3 évente váltakoznak az emberek, és ezért 

is jó lenne stabil viszonyokat teremteni.  

 

Most azt látná a legjobbnak, ha Murvai Ferencné ügyvezető tudja vállalni, akkor maradjon év 

végéig 2 órában, Kalmár Zoltánt fel kellene venni szeptember 1-től 4 hónapra, és utána 

meglátják, hogy látják-e benne a fantáziát vagy nem. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Úgy látja, hogy főállású ügyvezető igazgatóra van szükség 8 órában, és mindenképpen 

műszaki végzettségűre. Lehet építész vagy bármi egyéb, de műszak végzettségű legyen, mert 

ez a terület ebben a formában sokáig nem maradhat. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Hajduné Holló Katalin képviselő gondol itt az óvoda kerítésére. Kompletten megcsináltak 

minden hozzávalót, és át kell szabni az egészet. Lehangoló, hogy a méretfelvétellel is gondok 

vannak. Elmondták a falugyűlésen, hogy egyszerre 12 munkaterületen dolgoznak, ebben már 

nincs hiba. Az a baj, hogy ezt a kerítést is meg tudták volna csinálni egy hét alatt, de nem, 

mindent két-három hét alatt csinálnak meg. A múltkori ülésen is azt mondta, hogy a 

legnagyobb baj a hatékonysággal van. Azzal, hogy sokszor szakmailag is mellé mennek a 

dolgok. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Nem fogja részletezni, hogy mi történt a kerítéssel, de ha írásbeli figyelmeztetéseket 

osztogatnak a közmunkaprogramban, és most közmunkások erőlködnek azon, hogy ezt a 

hibát helyrehozzák, ami nem is miattuk keletkezett, akkor nekik írásbeli dicséretet is 

osztogassanak. Ők fogják ezt most valamilyen szinten korrigálni, de soha nem lesz tökéletes, 

és közel 500 ezer forintot adtak érte.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Támogatja Hajduné Holló Katalin képviselő felvetését, vizsgálják meg a körülményeket. Ha 

ennyire pozitív a szerepük, akkor adjanak nekik dicséretet. De ugyanakkor azt mondja, hogy 

ezek az emberek mindannyian Egyeken laknak, ott járnak el az óvoda előtt. A műhelyben kb. 

két hetet dolgoztak azon, hogy könnyen fel lehessen szerelni ezeket a kerítéselemeket. Nem 
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voltak képesek ráemelni, hogy tényleg illeszkedni fog-e oda. Amikor kimennek és fel kellene 

szerelni, akkor mérnek először. Mindenki jól tudja végezni a munkáját, akinek fogják a kezét, 

és a szájába rágnak minden egyes dolgot. Akkor szeretne dicséretet adni, ha önállóan, 

kreatívan, lelkiismeretesen végzik a munkát. Ha így végzik a munkájukat, akkor adjanak 

dicséretet, és annak a dicséretnek legyen is valami súlya. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő javaslata, hogy műszaki végzettségű, főállású ügyvezető 

legyen próbaidővel. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

Egy talpra esett ember legyen. Elsősorban nem a végzettsége dominál. Annak idején Fazekas 

Sándor autószerelő volt, egy talpraesett ember volt, és hosszú éveken keresztül tudta végezni 

a feladatát. Egy hasonló habitusú embert szeretne, akit nem lehet megvezetni, mert ez itt a 

legfontosabb dolog. Konyha éves eredmény kimutatásából 80% fölötti az étkeztetés 

árbevétele. Az építőiparból 400 000 Ft bevétele volt 2015-ben a Kft-nek, és étkeztetésből 

121 410 Ft. Ez egy elképesztő szakadék.  

 

Polgármester úr valamit biztos félreértett. Nem a közmunkát volt célja bírálni, mert ebben az 

évben az összes eddigi évet meghazudtoló mértékben nőtt a közmunka hatékonysága. 

Szerinte azért lenne célszerű, ha tiszta viszonyokat tennének a Kft és a közmunkaprogram 

között, mert a közmunkában is van 2-3 ember, aki visszább húz. Ha ezek az emberek 

nincsenek ott a Kft. azon dolgozói között, akik minél több eredményt érnek el, akkor tudnak 

eredményt elérni. Ehhez kell egy olyan ember, akit nem tudnak megvezetni, ismeri a falu és 

megfelelő mértékben tudja koordinálni ezeket a feladatokat. 

 

A konyhát Murvai Ferencné ügyvezető és Fazekasné Darabos Vali jól csinálja. A másik 

részleget kell rendbe rakni. Egy rátermett nem megvezethető emberre van szükségük 

főállában.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amit Soltész Gábor képviselő mondott, hogy 400 ezer és 120 millió Ft, az a Szöghatár Kft. 

könyvelése, ami az ő nevük alatt zajlott le, de ami a Szöghatár Kft. dolgozói által koordinált 

munkavégzés a műszaki tartalmát tekintve, azt is minimum 100 millió forint értékű, csak az, 

az önkormányzat könyvelésén megy át. Ez az arány ennyire nem torz. 

 

Azt is megtehetnék, hogy meghirdetik az állást. Javasolja, hogy ha meghirdetik, akkor ne csak 

Egyeken, hanem a Hajdú-Bihari Naplóban is hirdessenek, és a végső döntést a jelentkezők 

függvényében hozzák meg, és velük próbáljanak egyezkedni, hogy fő állás, vagy fél állás 

legyen, mert teljesen személyfüggő az egész. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Amikor a Polgármester legutóbb felvetette, hogy írják ki a pályázatot, az első reakciója az 

volt, hogy nincs mire ide hozni egy vezetőt, mert a konyhai részleg jól működik. Egyetért 

azzal is, hogy a forrás sem veszik ki alóluk, sőt majdnem erőn felül segítik őket. Azt 

tapasztalta, hogy amilyen szemléletű a Kft. vezetése, az, az oldal az erős. Fazekas Sándor 

műszaki szemléletű ember volt, és akkor a műszaki oldal is lényegesen erősebb volt. 

 

Ahhoz, hogy erősíteni tudják a műszaki oldalt, egy műszaki szemléletű vezetőre van szükség. 

A közétkeztetéshez most is meg vannak a szakemberek, ott a töretlen munka, a 

színvonaltartás biztosított. De a műszaki részlegnél régen egész házat is építettek, amihez 
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képes komoly visszaesés van. Ahhoz, hogy ezen az oldalon fejlődni tudjanak, nem csak 

vezető, hanem szakemberek is kellenek. Egy átlag, szakmáját ismerő szakemberek kellenek, 

aki a munkájával akar foglalkozni. Műszaki végzettségű legyen, főállásban és próbaidővel. 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  

Javasolja, hogy ne csak a Hajdú-Bihari Naplóban, hanem az interneten álláskereső portálokon 

hirdessék meg, mert a munkakeresők többsége ott nézi meg először. Sokkal nagyobb 

fórumhoz jut el az álláshirdetés, ha felteszik az internetre, de nem a helyi honlapra, hanem 

országos hirdetést tegyenek fel nagyobb portálokra.  

 

Ez zsákba macska. Eddig is zsákba macska volt, bárkit hoztak ide. Szerinte az is jó megoldás, 

ha próbaidőre idehozzák azt az építészt, akit a Polgármester mondott. Egyrészt teljesíti azt, 

hogy építész végzettségű, másrészt, ha valamilyen szinten megismerik a munkáját, lehet, 

hogy könnyebben tudnak dönteni a végén, bár el tudja képzelni azt is, hogy meghirdetik és 

főállásban jön ide egy ember. 

 

Ecsedi János alpolgármester:  

Az önkormányzat kötelező feladatainak ellátására több lehetőség van. Most próbálják ezt a 

Kft-vel megoldani. Ha kiveszi a közfoglalkoztatást, elvonatkoztat a Kft-től, nem tudják 

megoldani a kötelező feladatok ellátását. Van egy szervezeti struktúra, amit fel kellene 

építeni, azt működtetni kellene. Szerinte brigádvezetői szinttől felfelé közfoglalkoztatottal 

nem lehet megoldani. Amikor Fazekas Sándor dolgozott nem 4-500 fős közfoglalkoztatás 

volt, tehát más volt a környezet. 

 

A Kft. ügyvezetőjével kapcsolatban erősebben tudná támogatni a középvezetői pozíció 

kialakítását, de a főállású ügyvezetőt is tudja támogatni. Nem ezen tartja a legnagyobb 

hangsúlyt, hanem azon, hogy egyértelműen meg kell határozni és mindenki számára be kell 

tartani a felelősséget és a hatásköröket. Most ez teljesen össze van mosódva, mindenki csinál 

mindent.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Alpolgármesterként lehetősége van kezdeményezni ezeket. Leírhatja, hogy kinek milyen 

munkaköri feladatot, hatáskört gondol. Ha ilyen javaslata van, jó lenne, ha papírra vetné a 

vezetői értekezletre. 

 

Az SZMSZ szerint ülés közben 2 óránként szünetet kell tartani. Kéri, hogy aki támogatja, 

hogy a napirendet tovább tárgyalják a lezárásig, és utána tartsanak szünetet, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal támogatta a napirend tovább tárgyalását. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az elhangzottak alapján elérkeztek odáig, hogy először az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 

szervezeti felépítésével kapcsolatosan az Ügyrendi Bizottság állásfoglalását tudomásul tudják 

venni.  

 

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az Ügyrendi Bizottság állásfoglalását tudomásul vegyék, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

154/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Ügyrendi Bizottság Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. jelenlegi 

szervezeti felépítésének megtartására, az ügyvezetői állás betöltésére és az 

ügyvezető bérére vonatkozó javaslatát tudomásul veszi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A következő az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására pályázat kiírása. Arról 

szavazhatnak, hogy a pályázat kerüljön kiírásra. A Képviselő-testület felhatalmazza őt arra, 

hogy a kiment anyagot aktualizálja. Ennek a tartalmán nem fog változtatni, az időpontokat 

nyilván kijavítják. Többször elhangzott a műszaki végzettség. Azt gondolja, hogy építőipari 

végzettség legyen. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A jelenlegi pályázati felhívásban nincs konkretizálva, csak az, hogy felsőfokú végzettsége 

legyen. Ha így hagyják, akkor vélhetően több pályázat érkezik, és inkább döntési helyzetbe 

kerülhetnek. Esetleg egy mezőgazdasági végzettségű ügyvezető is tudna itt mit tenni, ha 

ekkora területen kertészetet kívánnak a jövőben is folytatni. Ha így hagyják, és nem írják, 

hogy műszaki végzettség, akkor nagyobb lesz a mozgásterük a döntésnél. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Van itt egy olyan, hogy a pályázat elbírálásánál előnyt jelent a mezőgazdasági és/vagy 

műszaki és/vagy kereskedelmi és/vagy szolgáltatási területén szerzett jártasság. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ha így marad, akkor az Ügyrendi Bizottság javaslata annyi, hogy a képzettség helyett legyen 

végzettség, az előnyök maradnak a széles körben, az időpontokra pedig mondjanak valamit, 

hogy mikortól gondolják. Vagy ezt egyeztessék le Murvai Ferencné ügyvezetővel, és az 

időpontokra felhatalmazzák a Polgármestert? 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Legyen szeptember 1. Megkérdezi Murvai Ferencné ügyvezetőt, hogy addig tudja-e vállalni? 

 

Murvai Ferencné ügyvezető:  

Igen. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

A vezetői megbízás szeptember 1-től, mely 3 hónap próbaidőt is magában foglal. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Akkor a munkaszerződés és a vezetői megbízás is szeptember 1. Meddig lehet beadni a 

pályázatot?  
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Gál-Szalai Erika képviselő:  

Ő egyáltalán nem gondolt 8 órás pályázati kiírásra.  

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Borzasztóan kevés a 2 óra. Ez a feladat senkitől nem várható el 2 órában. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A pályázat beadási határideje legyen június 22-én 12 óra.  

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Lesz egy munkaszerződés és mellé kap egy vezetői megbízást. Szavazhatnak pontonként, de 

ha egyetértés van, akkor szavazhatnak egyben.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte úgy lesz, hogy az elhangzottakat figyelembe fogja venni, és a Képviselő-testület 

felhatalmazza a Polgármestert arra, hogy a korábban alkalmazott pályázati felhívást az 

elhangzottakkal és az önkormányzatnak legelőnyösebb módon módosítsa. Módosítsa az 

időpontokat, és felhatalmazza a Polgármestert a pályázati felhívás megjelentetésére az Egyeki 

Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állásának betöltésére. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Azzal van egyetértés, amit az Ügyrendi Bizottság javasolt, hogy a felsőfokú iskolai 

képzettség helyett felsőfokú iskolai végzettség legyen? 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Nincs jelentősége. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Csak van egy ilyen bizottsági javaslat. 

 

Ecsedi János alpolgármester:  

Annyi a különbség a képzettség és a végzettség között, hogy állami felsőfokú diploma kell 

vagy nem. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Nem mindegy. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Akkor arról szavazzanak külön, a többire pedig felhatalmazzák. Kéri, hogy aki azt támogatja, 

hogy a pályázati felhívásban végzettség legyen, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

155/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására kiírt pályázatban 

feltételként felsőfokú iskolai végzettség szerepeljen. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki azt támogatja, hogy a pályázati felhívásban képzettség legyen, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

156/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására kiírt pályázatban 

feltételként felsőfokú iskolai képzettség szerepeljen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Döntsék el, hogy mi legyen képzettség vagy végzettség. Mind a kettő jó. 

 

Ecsedi János alpolgármester:  

Javasolja, hogy képzettség vagy végzettség, illetve vagy képzettség és végzettség szerepeljen, 

mert a kettő ellentétes. Tehát és legyen, vagy, vagy legyen. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Igaz van, akkor jó az és is. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Jól mondja, lehet és is és lehet vagy is. Azt kell eldönteni, hogy elfogadják-e mind a kettőt. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

Mivel mind kettőre egyenlő arányban szavaztak, ezért képzettség és vagy végzettség legyen. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a pályázati felhívásban képzettség és vagy végzettség 

legyen, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

157/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására kiírt pályázatban 
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feltételként felsőfokú iskolai képzettség és vagy felsőfokú iskolai végzettség 

szerepeljen. 

 

Képviselő-testület a 155/2016.(V.26.) számú és a 156/2016.(V.26.) számú 

határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Vitéz Zsolt képviselő:  

Így ott vannak, ahol voltak. 

 

Ecsedi János alpolgármester:  

Ez ugyanaz, mintha ne írnák be. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Most beírják, hogy és vagy. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Meglátják, hogy a pályázó észre veszi-e ezt az ellentmondást. Ha észreveszi, az már jó. A 

megbízás lehet határozatlan idejű, ez előnyösebb. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Igen, erre figyeljenek, ha észreveszi, az egy jó pont neki. A többi feltétel maradhat, az 

időpontokat és a megbízást pedig a most megbeszéltek figyelembevételével a legelőnyösebb 

módon módosítja a Polgármester. 

 

Gál-Szalai Erika képviselő:  

Ez, komolytalan. Ezt nem fogja támogatni, mert nem ért egyet azzal, hogy 8 órában legyen. 

Ide nincs szükség 8 órába ügyvezetőre. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

E mellett más is fog csinálni, mert majd lesz egy munkaszerződése. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Gál-Szalai Erika képviselőt kéri, hogy attól, hogy most kisebbségi véleményt képvisel, ne 

mondja azt, hogy ezt komolytalan.  

 

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a pályázati felhívás megjelenjen, és a Polgármestert 

felhatalmazza a módosításokra, ami elhangzott. (időpont, megbízás) kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

158/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 

felhatalmazza a Polgármestert az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állására 

kiírandó pályázati felhívás megjelentetésére az alábbiak szerint: 
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PÁLYÁZATI  FELHÍVÁS 

Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állás betöltésére 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat által alapított Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői állásának betöltésére pályázatot hirdet.  

Feltétel: 
 felsőfokú iskolai képzettség és vagy felsőfokú iskolai végzettség 
 vezetői engedély (minimum „B” kategóriára), 

A pályázathoz csatolni kell: 
 vezetői elképzeléseket és a bérigényt is tartalmazó motivációs levelet (max. 1 A 4-

es oldal tartalom), 
 fényképes szakmai önéletrajzot, 
 iskolai végzettségeket és egyéb képesítéseket bizonyító okiratok másolatát, 
 nyilatkozatot büntetlen előéletről, (erkölcsi bizonyítvány elegendő a megbízás 

aláírásakor) 

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
 önkormányzati, hivatali ismeretek, 
 mezőgazdasági és/vagy műszaki és/vagy kereskedelmi és/vagy szolgáltatási 

területén szerzett jártasság, 
 a cég tevékenységi köréhez igazodó vezetői, gazdasági, ellenőrzési tapasztalat, 
 közbeszerzési jártasság, 
 jártasság a vagyonhasznosításban, 
 idegennyelvtudás, 
 munkaügyi jártasság, 
 vezetői engedély további kategóriákra, 
 logisztikai végzettség 

 
Vezetői megbízás kezdete:  2016. szeptember 1-től  

Jogviszony formája: 

határozatlan idejű munkaszerződés, határozatlan idejű vezetői megbízással, 3 hónap 
próbaidővel 

Díjazás: 

versenyképes vezetői jövedelem megegyezés szerint  

A pályázat benyújtásának, illetve beérkezésének határideje: 

2016. június 22. 12:00 óra  

A pályázat elbírálásának ideje: 

a pályázat benyújtási/beérkezési határidejét követő első Képviselő-testületi ülés. 

A pályázatot Egyek Nagyközség Polgármesterének személyesen vagy postai úton kell 
benyújtani. 

(4069 Egyek, Fő u. 3.) 

Postai feladás esetén határidőként a pályázat érkeztetési dátuma az irányadó. 

Felvilágosítás kérhető Dr. Miluczky Attila polgármestertől  
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0670 – 3383985-os telefonszámon. 

A Képviselő-testület a pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát fenntartja. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Gál-Szalai Erika képviselő jelezte, hogy 17:00 órakor el kell mennie. Megkérdezi tőle, hogy 

kéri-e valamelyik napirendi pont előre vételét? 

 

Gál-Szalai Erika képviselő:  

A rendezvényekkel kapcsolatos döntéseket kéri előre venni. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel a Képviselő-testület részéről nem volt kifogás az alábbi napirendeket előre veszik: 

 

- Az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete támogatási kérelme 

- Fedezet biztosítása rendezvényhez 

 

 

11. Az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete támogatási kérelme 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal 3 

tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sportfejlesztési Programban 

benyújtott sportöltöző beruházási pályázat előkészítésekor felmerült költségek enyhítésére, 

segítésére szervezett „Idényzáró Zenés Mulatság” megrendezéséhez, rendkívüli, vissza nem 

térítendő támogatást biztosítson 150 000 Ft, azaz százötvenezer forint erejéig a 2016. évi 

költségvetésben rendezvényekre elkülönített összeg terhére. 

 

A kérelemnek volt egy mási része, amiről nem szól a döntés. A rendezvényterem ingyenes 

használatát is kérte az SBSE. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt oda szokták adni. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Nem volt egységes a szavazat. A másik javaslat a bizottsági ülésen 100 000 Ft volt, azért 

hogy legyenek következetesek az eddigiekhez.  

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Csak az nem kapta meg a szükséges szavazatot, 4 igen szavazattal és 4 tartózkodással 

szavazott a bizottság. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha 100 000 Ft-ról döntenek, abból meg tudják tartani a rendezvényt? 

 

Ecsedi János alpolgármester, Egyeki SBSE elnöke:  

Biztos, hogy 0 forintból is meg lehet tartani, csak itt pontosan az a cél, hogy minél több 

bevétel legyen belőle, hogy a megnövekedett költségeiket fedezze. Az egyesület vállalt egy 

olyan kötelezettséget, hogy a 2016-2017. évi TAO pályázatban a sportpálya és a műfüves 

pálya megvalósul, ott egy 10 millió forintos pályázatot nyújtott be, aminek a költségvetése 13 

millió forint, tehát erre lesz egy 30%-os önrész, és ennek az előkészítő költsége is már 

megterhelő volt, és ami megvalósul nem csak a sportegyesületé, hanem az önkormányzat 

tulajdonában lévő ingatlanon valósul meg. A másik a Sportcentrum megvalósulásával 

kapcsolatban is 1 021 000 Ft önrészt vállaltak, illetve vannak még egyéb eszközvásárlási 

költségek, és azzal sem egy szűk, hanem egy széles lakossági réteget céloztak meg. Ha 

mérlegre tenné a csipkésekét és ezt a kezdeményezést, akkor nem egy serpenyőbe helyezné a 

két dolgot. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy rendezvényszervezésre 100 000 Ft támogatást adjanak, és 50 000 Ft-al 

segítsék a pályázat beadásához szükséges előkészítési munkákat. Helytelennek tartja ezt a 

gyakorlatot, de ha már eldöntötték, hogy ebben az évben végig viszik, akkor ez 100 000 Ft-al 

menjen végig. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

Ez a rendezvény a résztvevők számára ingyenes lesz? 

 

Ecsedi János alpolgármester:  

2 000 Ft belépődíj lesz. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel több kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 100 000 Ft-al 

támogassák a rendezvényt és 50 000 Ft-al a pályázat előkészítési munkálatait a rendezvények 

terhére, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

159/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a Sportfejlesztési Programban benyújtott sportöltöző beruházási pályázat 

előkészítésekor felmerült költségek enyhítésére rendkívüli 50 000 Ft, azaz 

ötvenezer Ft vissza nem térítendő támogatást biztosít az Egyeki Sportbarátok 

Sportegyesülete (4069 Egyek, Csalogány u. 12.) részére a 2016. évi 

költségvetésben rendezvényekre elkülönített összeg terhére. 

 

A pályázat költségeinek enyhítésére, segítésére szervezett „Idényzáró Zenés 

Mulatság” megrendezéséhez, rendkívüli, vissza nem térítendő támogatást 

biztosít 100 000 Ft, azaz százezer forint erejéig, a 2016. évi költségvetésben 

rendezvényekre elkülönített összeg terhére biztosít az Egyeki Sportbarátok 

Sportegyesülete (4069 Egyek, Csalogány u. 12.) részére. 
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Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke 

 

 

12. Fedezet biztosítása rendezvényhez 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az óvodában lesz a műfüves focipálya átadó ünnepsége, és ahhoz biztosan készítettek 

valamiféle kalkulációt, és ahhoz kérnének egy kis pénzt.  

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Ez ebben a formában még nem igaz, mert tegnap kapták a hírt, nem is akartak támogatást 

kérni, mert kisebb rendezvényben gondolkodtak. Tegnap egyeztettek az Ovi foci 

alapítvánnyal, mivel kérték, hogy közösen szervezzék meg az átadó ünnepséget. Elnök 

Asszony személyesen kíván jelen lenni a rendezvényen. Az általa meghívott vendégeket és a 

saját vendégeiket még nem egyeztették, viszont tegnap jelezték, az országos média és sajtó 

jelen kíván lenni az egyeki átadón. Tehát ide reprezentációt tervezni szükséges. Maximum 

100 000 Ft-ban gondolkodik, de ha kevesebből ki tudják hozni, akkor nyilván nem veszik 

igénybe a 100 000 Ft-ot.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mikor lesz a rendezvény és hány főt terveznek? 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Ők 17-re tervezik, de nem kapták még meg a visszajelzést, hogy ez megfelel-e az 

alapítványnak, és nem tudja, hogy ők hány fővel érkeznek. Tehát még nincs kalkuláció, de 

semmiképpen nem szeretnének 100 000 Ft-ig menni, igyekszenek minél kevesebből kihozni, 

de maximum 100 000 Ft. Nyilván az árajánlat függvényében, mert a konyhával még nem 

egyeztettek. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy minél szélesebb körben szervezzék meg ezt az ünnepséget, és ha a 

költségekhez pótlás kellene, akkor az egyházhoz is, az alapítványhoz is lehetne fordulni. 

Ritkán van ilyen egy település életében. Hétvégén megtudták, hogy Magyarországon jelenleg 

200 műfüves Ovi focipálya van. Ez a település a 3 200 önkormányzat közül benne van abban 

a 200-ban, ahol már ilyen műfüves focipálya van. Ha már átadják ezt a focipályát, akkor 

rengeteg örömet szereznek az ott nevelődő óvodásoknak, és azt gondolja, hogy ezt széles 

körben meg kell majd ünnepelni. 

 

Gál-Szalai Erika képviselő:  

50 000 Ft-ot javasol átadni, és meg kellene próbálni az intézményt, az alapítványt. Azt 

gondolja, hogy abból már lehet letenni. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Itt alsó hangon 30-40 fővel lehet kalkulálni. Murvai Ferencné ügyvezetőt kérdezi, hogy 

mennyibe fog kerülni? 
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Murvai Ferencné ügyvezető:  

Bevállalják nettó áron. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Hol lesz az állófogadás? 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Míg nem tudta, hogy milyen széleskörű lesz, addig a tornateremre gondolt, az ott van közel. 

Ha beférnek oda, akkor ott, ha nem, akkor az étteremben. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte nincs messze az étterem. Javasolja az éttermet, erre a célra alkalmasabb. Két javaslat 

van. Ő meg tudja szavazni mind a kettőt, de azt gondolja, hogy ez nagy esemény. Ritkán van 

ilyen esemény, és ha megszervezik, akkor annak szépnek kell lennie. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ha támogatást adnak át az intézménynek, akkor Hajduné Holló Katalin képviselőnek a 

döntéshozatalból ki kell záratnia magát, de ha úgy hozza az önkormányzat a döntést, nem 

említik benne az intézményt, hanem egyszerűen átadják a Kft-nek, akkor viszont nem 

szükséges. 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Így nem is szükséges testületi döntés, mert az önkormányzat lesz a megrendelő, és a 

rendezvényekre van keret. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha már beszélnek róla, csak szavazzanak, mert ő a maga részéről, ha nem lesz szavazás, oda 

fogja adni a 100 000 Ft-ot a Szöghatár Kft-nek. Ha viszont lesz szavazás, és 50 000 Ft-os 

szavaz meg a többség, ahhoz ő is tartja magát, és csak 50 000 Ft-ot fog odaadni. 

 

Kéri, hogy aki azt támogatja, hogy a Szöghatár Kft-ét támogassák a rendezvényszervezés 

vonatkozásában az étel és az ital biztosításának érdekében 50 000 Ft-al, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal 4 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem kapta 

meg a szükséges szavazatot. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki azt támogatja, hogy a Szöghatár Kft-ét támogassák a rendezvényszervezés 

vonatkozásában 100 000 Ft-al, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

160/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Ovi foci műfüves pálya átadó rendezvényének szervezéséhez 100 000 

Ft támogatást biztosít az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. részére a 2016. évi 

költségvetésben rendezvényekre elkülönített összeg terhére. 
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Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 

 
Gál-Szalai Erika képviselő távozott az ülésről, jelen van 6 képviselő. 

 

13. Kérdések, interpellációk 

 

Soltész Gábor képviselő:  

Meg lehetne-e oldani helyben a házaknál keletkező zöld hulladék elszállítását? Nagyon sok fű 

hulladék keletkezik, és mivel az önkormányzat igen jelentős területen kertészkedik, és az 

egyértelműen házaknál keletkezett zöld hulladékot 1 vagy 2 hetente elszállítanák, és 

valamelyik földterület mellett komposztálnák, értékes tápanyagot tudnának belőle nyerni. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Nem tartja valószínűnek, hogy fel tudnák vállalni, olyan túlterhelés van a gépjárművekre. 

Molnár Zoltánt kérdezi, hogy fel tudnák-e vállalni? 

 

Molnár Zoltán: 

Biztos, hogy nem tudják vállalni, még azt sem tudják megcsinálni, amit be kellene bálázni. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt nem kellene bálázni.  

 

Molnár Zoltán: 

Nem kellene bálázni, de el kell vinni az árkok mellől a földkupacokat, ott van a rengeteg 

szemét, ami keletkezik hétről-hétre.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Szerinte az lenne járható út, hogy kijelölnek egy területet. 

 

Molnár Zoltán: 

Az sem jó, mert tele dobálják szeméttel. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

De biztosítanak felügyelet. Tavaly azt beszélték, hogy a betonüzemnél kialakítanak egy 

sarkot. 

 

Ecsedi János alpolgármester:  

Van kialakítva egy nagyobb komposztáló hely. Az emberek mentalitását ismerve, nem lenne 

szerencsés kavicsok, üvegek egyéb szemét, ami nem komposztálható, azt hordanák ki a 

földre, és az kerülne bele a talajba. Jelölhetnek ki, de a jelenlegi jármű park, a jelenlegi célzott 

feladatok nem teszik lehetővé, hogy behordják. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Ha a tulajdonos hordja ki egy kijelölt helyre, és az nincs ellenőrizve, akkor mindenféle 

kommunális hulladékkal szennyezett áru fog kimenni a területre. Ez nem jó. Az a jó, ha 

ellenőrzött formában olyan helyen, ahol az önkormányzat emberei dolgoznak, oda rakják ezt 
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a zöldhulladékot. Nagy szükség volna zöld hulladékra, és a betonüzemnél látná a legjobb 

helyét, és Kovács Zoltán ellenőrizhetné, amit oda visznek. Javasolja, hogy bővítsék a 

komposzt tárolót. Telekházán az iskolánál van kialakítva zöld hulladéktároló, és onnan 

elviszik. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Tűzzék ki célként, hogy vezessék be és működtessék ezt a rendszert. Egy kis időt kér még, 

mert most vettek be egy új szabályzatot a betonelemgyártó üzem vonatkozásában. Nem tudja, 

hogy Kovács Zoltánnak is milyen egyéb feladatai vannak. Logikailag jó, hogy ezt fel kellene 

vállalni. Azt gondolja, hogy körül járják a témát, megnézik a telephelyet, és 1 hónap múlva 

beszéljenek erről újra, de akár menetközben is, hogy sikerült-e előre lépni ebben a 

vonatkozásban.  

 

 

14. Egyebek 

1. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház kérelme az Egyeki Tájház nyitvatartási 

idejének módosítására 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy az Egyeki Tájház nyitvatartási idejét az alábbiak szerint 

módosítsa: 

 

A Tájház látogatható április 01. és október 31. között. 

 

Hétfő   8:00-12:00 13:00- 16:00     

Kedd    8:00-12:00 13:00- 16:00     

Szerda  8:00-12:00 13:00- 16:00      

Csütörtök  8:00-12:00 13:00- 16:00               

Péntek   8:00-13:00               

Szombat  8:00-12:00      

 

Csoportos látogatás esetén mind telefonon, mind előzetes bejelentkezés alapján a fentiektől 

eltérő időpontban is látogatható a Tájház. 

 

A Képviselő-testület a 31/2009.(I.29.) sz. határozatát helyezze hatályon kívül. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a bizottság javaslatát, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

161/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy az Egyeki Tájház nyitvatartási idejét az alábbiak szerint módosítja: 

 

A Tájház látogatható április 01. és október 31. között. 

 

Hétfő       8:00-12:00 13:00- 16:00     

Kedd   8:00-12:00 13:00- 16:00     

Szerda 8:00-12:00 13:00- 16:00      

Csütörtök  8:00-12:00 13:00- 16:00               

Péntek   8:00-13:00               

Szombat  8:00-12:00      

 

Csoportos látogatás esetén mind telefonon, mind előzetes bejelentkezés alapján 

a fentiektől eltérő időpontban is látogatható a Tájház. 

 

A Képviselő-testület a 31/2009.(I.29.) sz. határozatát hatályon kívül helyezi. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gábor Istvánné könyvtárvezető 

 

 

2. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház kérelme előirányzat módosításra 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a 95/2016.(III.31.) Testületi határozatát helyezze hatályon kívül. 

 

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a 082091 Közművelődési-, közösségi és társadalmi részvétel 

fejlesztése kormányzati funkción betervezett személyi jellegű kiadások előirányzatát emelje 

meg 223 500 forint előirányzattal, a munkaadókat terhelő járulékok kiadási előirányzatát 60 

345 ezer forint előirányzattal. Ugyanezen, kormányzati funkción a dologi kiadások 

előirányzatát csökkentse 133 985 forint előirányzattal, valamint a 082044 Könyvtári 

szolgáltatások kormányzati funkción betervezett dologi kiadások előirányzatát csökkentse 

149 860 forint előirányzattal. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a bizottság javaslatát, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

162/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

- Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő – testülete úgy 

határozott, hogy a 95/2016.(III.31.) Testületi határozatát hatályon kívül 

helyezi. 
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- Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 082091 Közművelődési-, közösségi és társadalmi 

részvétel fejlesztése kormányzati funkción betervezett személyi jellegű 

kiadások előirányzatát megemeli 223 500 forint előirányzattal, a 

munkaadókat terhelő járulékok kiadási előirányzatát 60 345 ezer forint 

előirányzattal. Ugyanezen, kormányzati funkción a dologi kiadások 

előirányzatát csökkenti 133 985 forint előirányzattal, valamint a 

082044 Könyvtári szolgáltatások kormányzati funkción betervezett 

dologi kiadások előirányzatát csökkenti 149 860 forint előirányzattal. 

 

Határidő: Folyamatos 

Felelős: Gábor Istvánné Intézményvezető 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági Irodavezető 

 

 

3. Ingatlancserére vonatkozó ajánlat 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy kezdjék meg a Mazda B2200 típusú gépjárműért cserébe kért 

2675, 2676, 2677, 2678 és 2679 hrsz-ú ingatlanok elbirtoklását, és ezt követően térjenek 

vissza a cserére. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amit kér az nem az önkormányzaté, nincs elhagyatékolva, ott van parlagon hagyva, el kell 

birtokolni, ami hosszú idő. Jó lett volna megütni ezt a cserét, csak valami mást kellett volna 

cserébe kérnie. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Dr. Pető István ügyvéd azt mondja, hogy az elbirtoklási folyamat a jelenlegi körülmények 

között 2-3 hónap, ha a tulajdonosokkal fel tudja venni a kapcsolatot, akkor 1 hónapra le tudja 

szűkíteni ezt az időt. Ezeket a területeket az önkormányzat tartja minden évben karban, 

vagyis a jogalapja meg van, hogy az elbirtoklással éljenek. A másik dolog, hogy 

folyamatosan csökken a lakosság, az eladó ingatlanok száma pedig egyre nő. Ez esetben két 

utca van szinte teljesen megszűnve. Tíz lakóházból a két utcában egy lakóház van, és az sem 

olyan állapotban, mint, ami megszokott a település más részén. Mivel ezeken az ingatlanokon 

nincs semmi, a gaz veri fel, nem fizetik a kommunális adót, és ha csak az adótartozást néznék, 

és élnének a tulajdonos felé az adó befizetési kötelezettség jelzésével, akkor is önként azt 

fogják mondani, hogy nincs szükségük a portára, az önkormányzat használja. Szerinte megy 

ez gyorsan.  

 

Az önkormányzat duplán jól jár, mert kaptak 130 000 Ft vételárat a járműért, fel lett újítva, és 

vélelmezik, hogy 4 évig az önkormányzatnak erre az autóra komolyabb költése nem lesz. A 

mezőgazdasági programban, ilyen volumenű termelésnél, ami most kilátásba van helyezve, 

olyan jármű kell, amire több árut lehet tenni. Ha ez a jármű visszajön, vélelmezi, hogy a 

program problémáit meg fogja oldani. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Meg lehetne venni ezt a járművet, ha nem tudják a kért ingatlanokat cserébe biztosítani? 

Lehet, hogy azt fogja mondani, hogy nem vár. Ez nagyon bizonytalan. 

 

Soltész Gábor képviselő:  

Beszélt Koncz Krisztiánnal és neki belefér a 3 hónap. Ma leműszakiztatta az autót, ha 

gondolják holnap az önkormányzat rendelkezésére bocsátja. Írhatnak egy szerződést, hogy az 

önkormányzat vállalja, hogy x határidőn belül ezeknek az ingatlanoknak a tulajdonjogát 

átadja. Amennyiben ez a feltétel nem teljesül, akkor 400 000 Ft-os áron az autó átkerül az 

önkormányzathoz. 

 

Bóta Barbara aljegyző:  

Függetlenül a csereszerződéstől beszéltek arról, hogy az elbirtoklást meg kellene indítani, 

mert olyan ingatlanokról van szó, amelyeknek a tulajdonosai már nem élnek, és az 

önkormányzat nagyon régóta karbantartja az ingatlanokat. Javasolja, hogy a bizottság 

javaslatát további 5 ingatlannal egészítsék ki az elbirtoklás vonatkozásában. A Rózsa F u. 3. 

sz. alatti ingatlanon kívül a többi ingatlan lakatlan és nem található már rajta ház.  

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Felhatalmazás nélkül kérte Dr. Pető István ügyvédet, hogy mind a 10 ingatlanra vonatkozóan 

indítsa el az elbirtoklási eljárást, mert egy eljárásban meg lehet ejteni, és ugyanannyi lesz a 

költség, csak menjen a képviselői indítványhoz egy Képviselő-testületi felhatalmazás is.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy bontsák két részre a döntést. Döntsenek arról, hogy mind a 10 ingatlan 

elbirtoklását indítsák meg. Muszáj ezt a járművet megvenniük, nem lenne jó, ha 

üzembentartói szerződéssel bérbe adná az önkormányzatnak ezt a járművet? 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Szerinte az elbirtoklás mindentől függetlenül induljon el. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ami fix arról szavazzanak. Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a 10 ingatlan elbirtoklását 

indítsák el, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

163/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy indítsák el az Egyek belterület 2660; 2661; 2662; 2664; 2665; 2675; 

2676; 2677, 2678, 2679 Hrsz-ú ingatlanok elbirtoklását. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mire döntsenek a Mazdával kapcsolatban? 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A cserére pedig az elbirtoklást követően térjenek vissza. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

De az autót már holnap is tudná használni a mezőgazdasági program, és ha a döntést 

elhúzzák, akkor autó használat nem lesz. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

De a cserét nem mondhatják ki, mert nem az önkormányzaté a föld.  

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Ha vállalják, hogy az elbirtoklást 3 vagy 4 hónap alatt lebonyolítják, és utána a csere tárgyát 

képezi. Ez jogilag járható. 

 

Javasolja, hogy bízzák meg a Polgármestert az elvi megállapodás megkötésére. Vállalnak x 

időszakot az elbirtoklásra. Elbirtoklás után pedig átadják azokat az ingatlanokat.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha nem jön össze az elbirtoklás? 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Akkor a Polgármester által kialkudott vételárért vásárolják meg. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ez 400 000 Ft. 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Kéri, hogy a fedezetet ne felejtsék el. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Tardi Kálmán képviselőnek az a javaslata, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a 

Polgármestert, hogy szerződést kössön Koncz úrral a jármű visszavételéről. Dr. Pető István 

ügyvéddel egyeztetnek, hogy melyik ingatlanok azok, amelyek neki kellenek, mennyi a 

várható ügymeneti idő, és ahhoz hozzáadnak még egy biztonsági hónapot. Ha ez megvalósul, 

akkor átadják az ingatlanokat, ha viszont nem valósul meg, akkor 400 ezer forintért 

megvásárolják a közmunkaprogram önerejének terhére. Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

164/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy felhatalmazza a Polgármestert a Mazda B2200 típusú gépjármű 

visszavételére vonatkozó szerződés megkötésére Koncz Krisztián 4067 Egyek-

Telekháza, Teleki u. 60. sz. alatti lakossal. 
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Képviselő-testület vállalja, hogy amennyiben megvalósul a kért ingatlanok 

elbirtoklása, átadják az ingatlanokat a gépjárműért cserébe. Amennyiben az 

elbirtoklás nem valósul meg a gépjárműért az önkormányzat 400 000 Ft 

vételárat fizet a közmunkaprogram önerejének terhére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Murvai Ferencné ügyvezető:  

Ha holnaptól visszajön az autó, és probléma lesz vele, a javítását ki rendezi?  

 

Ecsedi János alpolgármester:  

Ki tankol bele? 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amíg nincs átírva, kötnek vele egy ingyenes bérbeadási szerződést, és úgy tankolják a 

közmunkaprogram keretében, mint bérelt járművet.  

 

 

4. Vision Plus Mobile (Arobs Cégcsoport) ajánlata a Travel Citizen Point mobil 

alkalmazás bevezetésére 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testület a Travel Citizen Point mobil alkalmazás megvásárlását 500 euró összegben 

az általános működési tartalék terhére utólagos fizetéssel. 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott egy olyan kérés, hogy próbáljanak ennek utána járni. 

Herbák Erika felvette a kapcsolatot a gödöllői kollégákkal. Ott állítólag az Alpolgármester 

foglalkozott ezzel a céggel. Vele nem tudott egyeztetni, viszont az Alpolgármester titkárságán 

nem tudtak erről. Délután még egyeztettek, és a Polgármester vagy az Alpolgármester azt az 

ígéretet tette, hogy a Polgármestert fel fogja hívni, és elmondja a személyes tapasztalatot. 

Polgármester úr azt mondja, hogy őt senki nem kereste. Legfeljebb azzal lehetne kiegészíteni 

a testületi döntést, hogy amennyiben meggyőződnek róla, hogy ez egy valós, reális 

alkalmazás és más településnél már bevált. Vagy azzal kiegészíteni, hogy amennyiben az 

önkormányzatra nem hátrányos. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Utólag fizetnek. Kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát támogatja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

165/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a Travel Citizen Point mobil alkalmazást megvásárolja 500 euró 

összegben az általános működési tartalék terhére utólagos fizetéssel. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

5. Tulajdonosi hozzájárulás kérése a Védőnői Szolgálat épülete elé tájékoztató, 

útbaigazító tábla kihelyezéséhez 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testület, hogy járuljon hozzá a Védőnői Szolgálat épülete (4069 Egyek, Fő tér 23.) 

elé történő tájékoztató, útbaigazító táblát helyezéséhez. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

166/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy hozzájárul a Védőnői Szolgálat épülete (4069 Egyek, Fő tér 23.) elé 

történő tájékoztató, útbaigazító tábla helyezéséhez. 

 

Felkéri Bagi Zoltán kistérségi útfelügyelőt, nézze meg, hogy hová célszerű 

kihelyezni a táblát. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

6. Tulajdonosi hozzájárulás kérése méhkaptárok elhelyezéséhez 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Jegyző Asszony jelezte, hogy ennél a napirendnél a törvényességet Bóta Barbara aljegyző 

képviseli, mert a kérelmezővel közeli rokonságban áll.  

 

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a 0951/3 hrsz-ú volt lezárt temető végében a 0348 

hrsz-ú Kétöklű területtel határos földrészleten történő méhkaptárok elhelyezéséhez. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

167/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy hozzájárul a 0951/3 hrsz-ú volt lezárt temető végében a 0348 hrsz-ú 

Kétöklű területtel határos földrészleten történő méhkaptárok elhelyezéséhez. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 

 

 

7. Döntés a térítésmentesen felajánlott ingatlanokról 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy lehetőleg tehermentesen fogadja el a 4067 Egyek-Telekháza, 

Virág u. 54. szám alatti ingatlant. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Bizottság javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

168/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy lehetőleg tehermentesen elfogadja a 4067 Egyek-Telekháza, Virág u. 54. 

szám alatti ingatlant. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Arany Gergő ügyintéző  
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a 4069 Egyek, Toldi M. u. 1. szám alatti ingatlanból 

térítésmentesen felajánlott részarány elfogadására a hagyatéki eljárás lefolytatását követően 

térjenek vissza. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Bizottság javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

169/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a 4069 Egyek, Toldi M. u. 1. szám alatti ingatlanból térítésmentesen 

felajánlott részarány elfogadására a hagyatéki eljárás lefolytatását követően tér 

vissza. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a 4069 Egyek-Félhalom, Szabadság u. 55. szám alatti ingatlanból 

térítésmentesen felajánlott tulajdonrészt fogadja el. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Bizottság javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

170/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a 4069 Egyek-Félhalom, Szabadság u. 55. szám alatti ingatlanból 

térítésmentesen felajánlott tulajdonrészt elfogadja. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Arany Gergő ügyintéző  

 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 
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Képviselő-testületnek, hogy a 4069 Egyek, Eötvös u. 38. szám alatti térítésmentesen 

felajánlott ingatlant fogadja el, amennyiben a tulajdoni lapon lévő bejegyzés azt nem 

akadályozza, és az önkormányzatra nézve nem hátrányos. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Bizottság javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

171/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a 4069 Egyek, Eötvös u. 38. szám alatti térítésmentesen felajánlott 

ingatlant elfogadja, amennyiben a tulajdoni lapon lévő bejegyzés azt nem 

akadályozza, és az önkormányzatra nézve nem hátrányos. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Arany Gergő ügyintéző  

 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a 4069 Egyek, Eötvös u. 28. szám alatti ingatlanból 

térítésmentesen felajánlott tulajdonrészt fogadja el. Az ingatlan többi tulajdonosát is keressék 

meg, és kérjenek nyilatkozatot az ingatlan felajánlásával kapcsolatban. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Bizottság javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

172/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a 4069 Egyek, Eötvös u. 28. szám alatti ingatlanból térítésmentesen 

felajánlott tulajdonrészt elfogadja. Az ingatlan többi tulajdonosát is keressék 

meg, és kérjenek nyilatkozatot az ingatlan felajánlásával kapcsolatban. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Arany Gergő ügyintéző  

 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 
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Képviselő-testületnek, hogy a 4069 Egyek, Eötvös u. 16. szám alatti térítésmentesen 

felajánlott ingatlant fogadja el. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Bizottság javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

173/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a 4069 Egyek, Eötvös u. 16. szám alatti térítésmentesen felajánlott 

ingatlant elfogadja. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

  Arany Gergő ügyintéző  

 

 

8. Döntés az 1535/2 és 1536/2 hrsz-ú megvételre felajánlott ingatlanokról 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy az 1535/2 és az 1536/2 hrsz-ú ingatlanokat vásárolja meg 98 000 

Ft összegért az adó többletbevétel terhére. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja az ingatlan megvételét, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

174/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az 1535/2 és az 1536/2 hrsz-ú ingatlanokat megvásárolja 98 000 Ft 

összegért az adó többletbevétel terhére. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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9. Pályázatokkal kapcsolatos döntések 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy nyújtson be pályázatot az Étterem (4069 Egyek, Hunyadi u. 

48/C) energetikai korszerűsítésére az  „Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése” 

című, TOP-3.2.1-15 kódszámú pályázati konstrukció keretében. 

 

A Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert a pályázati dokumentáció aláírására. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ennek a pályázatnak a tartalma az étterem külső szigetelésének, a fűtésrendszerének a 

modernizálása, és a nyílászárók cseréje. Az még majd meglátják, hogy a napkollektor belefér-

e a pályázatba. 

 

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

175/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy pályázatot kíván benyújtani az Étterem (4069 Egyek, Hunyadi u. 48/C) 

energetikai korszerűsítésére az  „Önkormányzati épületek energetikai 

korszerűsítése” című, TOP-3.2.1-15 kódszámú pályázati konstrukció 

keretében. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció 

aláírására. 

 

Határidő: 2016.06.07. 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslatokat: 

 

1.)  

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a helyi 

önkormányzatokért felelős miniszter és az államháztartásért felelős miniszter által közösen 

meghirdetett, Magyarország 2016. évi központi költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 

(továbbiakban: költségvetési törvény) 3. melléklet II. 3. pont a), b) és c) pontok szerinti 

Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, pályázatot nyújt be.  
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2.) 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a pályázatban meghirdetett 

alcélok közül az alábbiakra kíván pályázni: 

 

a) Kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmények fejlesztése, felújítása  

 

b) Belterületi utak, járdák, hidak felújítása és 

 

 

3.) 

Az a) alcél esetében a megvalósítandó fejlesztés: Egészségház napelemmel történő ellátása, 

klimatizálása és eszközbeszerzése 

 

A projekt összköltsége: 31 578 947 Ft. 

 

Igényelt támogatás (95%): 30 000 000 Ft. 

 

Önerő: 1 578 947 Ft. 

 

Az önerőt az önkormányzat a 2016. évi fejlesztési tartalék terhére biztosítja. Amennyiben a 

2016. évi fejlesztési tartalék nem elegendő, az önkormányzat a 2017. évi költségvetésébe 

beépíti. 

 

4.) 

A b) alcél esetében a megvalósítandó fejlesztés: a Hunyadi utca járdájának felújítása. 

 

A projekt összköltsége: 17 647 058 Ft.  

 

Igényelt támogatás (85%): 14 999 999 Ft. 

 

Önerő: 2 647 059 Ft. 

 

Az önerőt az önkormányzat a 2016. évi fejlesztési tartalék terhére biztosítja. Amennyiben a 

2016. évi fejlesztési tartalék nem elegendő, az önkormányzat a 2017. évi költségvetésébe 

beépíti. 

 

5.) 

Egyek Nagyközség Önkormányzata kötelezettséget vállal, hogy a 3.) és 4.) pont szerint 

megvalósuló beruházásokat, a beruházások megvalósításától számított 10 évig, eredeti 

rendeltetésüknek megfelelően, a működtetésre vonatkozó hatályos jogszabályok betartásával 

fenntartja. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a pályázatok benyújtását, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

176/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

1.)  

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 

a helyi önkormányzatokért felelős miniszter és az államháztartásért felelős 

miniszter által közösen meghirdetett, Magyarország 2016. évi központi 

költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény (továbbiakban: költségvetési 

törvény) 3. melléklet II. 3. pont a), b) és c) pontok szerinti Önkormányzati 

feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására, pályázatot nyújt be.  

 

2.) 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a pályázatban 

meghirdetett alcélok közül az alábbiakra kíván pályázni: 

 

a) Kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmények fejlesztése, felújítása  

 

b) Belterületi utak, járdák, hidak felújítása és 

 

 

3.) 

Az a) alcél esetében a megvalósítandó fejlesztés: Egészségház napelemmel 

történő ellátása, klimatizálása és eszközbeszerzése 

 

A projekt összköltsége: 31 578 947 Ft. 

 

Igényelt támogatás (95%): 30 000 000 Ft. 

 

Önerő: 1 578 947 Ft. 

 

Az önerőt az önkormányzat a 2016. évi fejlesztési tartalék terhére biztosítja. 

Amennyiben a 2016. évi fejlesztési tartalék nem elegendő, az önkormányzat a 

2017. évi költségvetésébe beépíti. 

 

4.) 

A b) alcél esetében a megvalósítandó fejlesztés: a Hunyadi utca járdájának 

felújítása. 

 

A projekt összköltsége: 17 647 058 Ft.  

 

Igényelt támogatás (85%): 14 999 999 Ft. 

 

Önerő: 2 647 059 Ft. 

 

Az önerőt az önkormányzat a 2016. évi fejlesztési tartalék terhére biztosítja. 

Amennyiben a 2016. évi fejlesztési tartalék nem elegendő, az önkormányzat a 

2017. évi költségvetésébe beépíti. 
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5.) 

Egyek Nagyközség Önkormányzata kötelezettséget vállal, hogy a 3.)  és 4.) 

pont szerint megvalósuló beruházásokat, a beruházások megvalósításától 

számított 10 évig, eredeti rendeltetésüknek megfelelően, a működtetésre 

vonatkozó hatályos jogszabályok betartásával fenntartja. 

 

Határidő: 2016. június 2. 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 

 

 

10. Sportcentrummal kapcsolatos döntés 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 

 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel a Polgármestert, hogy a 4069 Egyek, Fő u. 2. sz. 

alatti sportcentrum kivitelezéséhez szükséges építéssel járó feladatokra szerződést kössön 

bruttó 926 800 Ft összegben. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

177/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 4069 Egyek, Fő u. 2. sz. alatti 

sportcentrum kivitelezéséhez szükséges építéssel járó feladatokra szerződést 

kössön bruttó 926 800 Ft összegben. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

11. Döntés a Dózsa Gy. u. 20. sz. alatti megvételre felajánlott ingatlanról 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet nem tárgyalták a bizottságok. Erről az ingatlanról tud, és meg akarta nézni, de 

nem tudta, mert tegnap érkezett az előterjesztés. Kéri, hogy 1 hónappal halasszák el ennek a 

napirendi pontnak a tárgyalását, mert tájékozódni akar. Illetve benne van, hogy felajánlana egy 

konyhabútort asztallal paddal, amennyiben a Csokonai u. 13/A. szám alól elszállítanák a 

téglatörmeléket és a lenyesett faágakat, amely tüzelésre hasznos lehet. Gál-Szalai Erika 

képviselőt akarta megkérni, hogy nézze meg a bútort kell-e egyáltalán az önkormányzatnak. 
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Lehet, hogy jól mutatna a tájházban, vagy az alkotóházban. Még erre sem volt ideje.  

 

Javasolja, hogy ezt a napirendet 1 hónap múlva tárgyalják újra. Mivel kérdés hozzászólás nincs, 

kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

178/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy a Dózsa Gy. u. 20. sz. alatti megvételre felajánlott ingatlanról való 

döntést 1 hónappal elhalasztja. 

 

Határidő: 2016. június 30. 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

12. Tájékoztatás kötelezettségvállalásról 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Polgármester úr már utalt rá a polgármesteri jelentésben, hogy az elmúlt héten volt két olyan 

kötelezettségvállalás, ami nem volt szabályos, nem volt szerződés.  Az Államháztartási törvény 

illetve a végrehajtásáról szóló Kormányrendelet azt írja elő, hogy amennyiben nem szabályos egy 

kötelezettségvállalás arról a Képviselő-testületet tájékoztatni kell, mert pénzügyileg nem lehet 

ellenjegyezni. Ez azért nem volt szabályos, mert nem is volt szerződés, és nem tudta 

ellenjegyezni. Polgármester úr írásban utasította, hogy legyen átutalva a pénz. Ez két tételt 

érintett. Egyszer 800 100 Ft-ot az öntöződob beszerzésére, illetve öntözőanyaggal kapcsolatban 

763 836 Ft. Mindkettő előleg kifizetés volt.  

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megoszlanak a vélemények, mert volt szerződés csak formailag kifogásolható volt. 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

Ő nem látott szerződést, tehát nála nem járt. Ezt nem csak ő mondja, hanem a törvény írja elő, 

hogy kötelezettségvállalás előtt pénzügyileg ellen kell jegyezni. Mivel nem volt nála a szerződés, 

nem tudta ellenjegyezni.  

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Mivel Egyek Nagyközség Önkormányzatánál közpénzzel bánnak a szabályzó rendszer államilag 

nagyon bürokratikusan lett kialakítva. A mezőgazdaság struktúrája olyan, hogy ha optimális 

időben nem vetnek el, nem permeteznek, nem gyomirtóznak, nem palántálnak, akkor az az évi 

bevételek vagy terméshozamok nagyságrendben csökkennek. Nem mondja, hogy nem jó ez a 

rendszer, mert közpénzről van szó, de a mezőgazdasági programnál ez a rendszer túl 

bürokratikus, túl lassú. Mikor hallotta, hogy Polgármester úr azt mondta, hogy ezután ezeket a 

beszerzéseket saját kezébe veszi, azt mondta, hogy nagyon bölcsen döntött, mert a 

mezőgazdaságiban az az időintervallum nem megengedhető. 

 
Soltész Gábor képviselő kiment az ülésről, jelen van 5 képviselő. 

 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 

A 2016. MÁJUS 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

 

56/58 

Kéri, hogy aki a döntéshozatalban, az adminisztrációban és egyéb dolgokban részt vesz, hogy 

próbálja gyorsítani, segíteni. Nem törvénytelenségre kér senkit, de próbálják gyorsítani, és ha 

valami bizonylatot utólag kell megcsinálni, de gyorsítsák, hogy a mezőgazdasági program minél 

nagyobb árbevételt tudjon képezni. 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

A jogszabály az jogszabály.  A rendszerben vannak hiányosságok, amik lassítják a folyamatot, de 

akkor is tudomásul kell venni. Neki az a dolga, hogy jelezze a Képviselő-testület felé, ha 

Polgármester úr írásban utasítja, akkor el legyen utalva, és utólag be legyenek hozzá szerezve a 

papírok. Ha ezután is ilyen lesz, neki jeleznie kell a Képviselő-testület felé. 

 
Soltész Gábor képviselő visszajött az ülésre, jelen van 6 képviselő. 

 

Tardi Kálmán képviselő:  

Tiszteli Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt, precízen, szakszerűen készíti elő az 

anyagokat döntéshozatalra, az önkormányzat anyagi helyzetét mindig maximálisan figyelemmel 

követi, példaértékű munkát végez. Nem őt, hanem a helyzetet kritizálja. Jelez a Képviselő-

testületnek, ők pedig tudomásul veszik, hogy ebben a kérdésben gyorsítani kell. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Teszik mindnyájan a dolgukat. Amit most Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

elmondott, az az ő dolga. Ő is teszi a dolgát, neki pedig az a dolga, hogy működjenek ezek a 

rendszerek, mert a mezőgazdaságot működtetni kell, és néha az élet felülírja az előírásokat. Ő is 

arra tett esküt, hogy a település érdekében cselekszik. A településnek nem érdeke, hogy a 

bürokráciát táplálva napokat vagy heteket csússzanak, és belesüllyedjenek egy megoldhatatlan 

helyzetbe. Azt gondolja, hogy ezt így megoldották, és majd legközelebb is megoldják. 

 

Mivel több kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki tudomásul veszi Szekeres Zsuzsanna 

közgazdasági irodavezető kötelezettségvállalásról szóló tájékoztatását, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

179/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető kötelezettségvállalásról 

szóló tájékoztatását tudomásul veszik. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Kéri, hogy az alábbi napirendeket is tárgyalja meg a Képviselő-testület: 

 

- Attila telep tulajdoni viszonyainak rendezésével kapcsolatos döntés 

- A Fő u. 2. sz. alatti Sportcentrum átadása üzemeltetésre az Egyeki SBSE részére 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Jegyző Asszony által javasolt két szóbeli előterjesztést 

napirendre vegyék, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a napirend módosítására vonatkozó javaslatot. 

 

 

15./ Attila telep tulajdoni viszonyainak rendezésével kapcsolatos döntés 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az Attila telep tulajdonviszonyok rendezésére megbízást adtak Dr. Pető István ügyvéd részére. 

1,5 millió forintos költségről beszélt, 1 millió Ft munkadíj és 500 ezer Ft a költségekre, mint a 

tulajdoni lap, térképmásolat és egyebek. Az 500 ezer Ft-ra nem született testületi döntés. 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetővel egyeztetett, és ez a működés tartalékból menne. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az Attila telep elbirtoklására az 500 000 Ft-os növekménnyel a működési tartalék 

terhére egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

180/2016. (V.26.) számú határozata: 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Attila telep elbirtoklásával felmerülő egyéb költségekre 500 000 Ft 

összeget biztosít az általános működési tartalék terhére. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 

 

16./ A Fő u. 2. sz. alatti Sportcentrum átadása üzemeltetésre az Egyeki SBSE részére 

 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A Sportcentrum tekintetében lassan indulna a működés, és döntés kellene, hogy az önkormányzat 

átadja üzemeltetésre az SBSE részére. Lehet, hogy erről már döntöttek, de nem biztos benne. 

 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  

A Képviselő-testület hatalmazza fel a Polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Sportcentrumot átadják az SBSE részre díjmentesen 

2016.06.01-től határozatlan időre, és felhatalmazza a Polgármestert az ingyenes használatba 

adási megállapodás aláírására, kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
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181/2016. (V.26.) számú határozata: 

  

Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 

hogy az Egyek, Fő u. 2. sz. alatti (hrsz.: 62.) Sportcentrumot átadja 

üzemeltetésre az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete részére díjmentesen 

2016.06.01-től határozatlan időre. 

 

Felhatalmazza a Polgármestert az ingyenes használatba adási megállapodás 

aláírására. 

 

Határidő: 2016.06.01. 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke 

 

 

 

Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 

munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 18:00 órakor bezárta. 

 

K. m. f.  

 

 

 

______________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 

Dr. Miluczky Attila 

polgármester 

 

 

 

 

______________________ 

Hajduné Holló Katalin 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 

Soltész Gábor 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

______________________ 

Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 

 

 


